


Izpod WßWeM odgovorne mađh^&cs

Drage bralke, dragi bralci!

Prisrčno pozdravljeni na straneh poletne številke občinskega gla
sila. Tudi tokrat smo v njej zapisali predvsem, kaj se je dogajalo in 
se dogaja v naši občini, po naših vaseh ter društvih.
Krepko smo že zakorakali v topel poletni čas. Naši šolarji so že 
odvrgli šolske torbe in se prepustili brezskrbnemu lenarjenju za
služenih počitnic.
Bližajočih počitniških tednov, ko bomo »izpregli konje« in si vzeli 
čas za daljši telesni in duševni počitek, se večina družin neizmer
no veseli. Žal, se vmes najdejo tudi ljudje, ki se večtedenskega 
druženja z najbližjimi na tihem bojijo. Dobro se počutijo le v 
profesionalni sredini, kjer odnosi niso osebni, pač pa rutinski in 
hladni. Prilagajanje in izmenjave čustvenih energij s člani družine 
jih utruja in sili v nemir, vloga partnerja in starša pa jih bremeni, 
čeprav imajo družino radi in ji v ekonomskem pogledu brez po
misleka namenjajo velike vsote.
Navadno se mora zgoditi kaj hudo neprijetnega, da ozavestijo po
men časa za družino in svojo vlogo znova uravnotežijo s poslan
stvom partnerja oz. starša.
V neznano omejenem času življenja si v različnih obdobjih posta
vljamo različne prioritete. V zrelih letih ljudje navadno naredijo 
bilanco in si priznajo, da so marsikaj izpustili iz rok. Zgradili so 
hišo, vikend — oboje z utemeljitvijo, da bodo imeli potomci nekoč 
kam iti ... A odrasli otroci nočejo ostati doma. S starši nekako 
nimajo globljih vezi; živijo drug ob drugem, ne drug z drugim.
V letih, ko so jih najbolj potrebovali, so namesto medsebojnih 
odnosov zidali hišo — zanje — in jih na ta način želeli do konca 
svojega časa prikleniti na dom. Toda; DOM JE TAM, KJER SE 
LAHKO VSE POGOVORIMO, POCRKLJAMO IN ZVEČER 
S PRAVLJICO ZASPIMO.
»Čas tako hitro min el« pravijo stari ljudje in modri ljudje se tega 
pravočasno zavejo. V življenju so namreč pomembni trenutki v 
sedanjosti. Čas tukaj in sedaj. Še posebej to velja za čas, ki ga 
namenimo otrokom. Otroci (pre)hitro (zjrasejo, se razvijajo, 
spreminjajo. Spremenimo navade, dnevno rutino, zmanjšajmo 
obveznosti, da bomo pridobili več časa za svoje otroke. Otrokom 
bo veliko pomenilo, naš življenjski tempo se bo umiril in odkrili 
bomo, koliko smo sami pridobili s časom druženja z našimi otro
ki, z našo družino.
Naj vam poletje mine sproščeno in varno, pazite nase, na tiste 
okrog vas, izogibajte se pretiranemu soncu, razvedrite se in od- 
počijte, da si boste nabrali novih moči za september. Z naslednjo 
številko Trnovskega zvona se bomo z novimi zanimivostmi ogla
sih v začetku oktobra.
Prijazno vabljeni, da s svojimi prispevki sodelujete.

Odgovorna urednica
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Vsi otroci

Vsi otroci so naši otroci, 
je rekel prijazni glas, 

vsejrklje in smrklje injroci, 
vsi svetlih in temnih in kodrastih las, 

vsi naši! Tudi tisti drugačni, 
drugačne usode in vere in ras, 

vsi beli in črni, 
vsi bolni,

saj vsak je kot kdo izmed nas.
Vsi na tem svetu živimo, 

svet nam je skupna velika vas, 
kjer na srečo iščemo rimo 
in poslmamo Božji glas, 
ki živeti in rasti veleva 

in biti odprtih rok 
za hudo, ki prizadeva 

vsak čas na milijone otrok.
Vsi otroci sveta so z nami, 

kot naša usoda in naša vest 
in z njimi gremo - z ramo ob rami - 

v prihodnost 
ali v temo ali do zvezd.

(Tone Pavček)

Vabimo vsa društva, ustanove, vaške odbore, razna združenja 
in posameznike, da zapisujete vse vesele, zanimive pa tudi ža
lostne dogodke, ki jih v našem kraju piše življenje.
Če želite, da bomo kakšno pomembno dogajanje ali zanimi
vost na papir strnili mi, pa to sporočite odgovorni urednici.

Naslednja, predvolilna številka, bo izšla pred volitvami. Prispev
ke zanjo je potrebno oddati do sredine septembra na naslov;
• Občina Trnovska vas, Trnovska vas 42, 2254 Trnovska vas, 

s pripisom ZA TRNOVSKI ZVON,
• po e-pošti; andreja.krajnc@ trnovska-vas.si ali
• jih oddajte v tajništvu občine.

TRNOVSKI ZVON

Izdajatelj; Občina Trnovska vas 
Odgovorna urednica; Andreja Krajnc 
Uredništvo; Barbara Drumlič, Andreja Krajnc 
in Dušanka Škamlec.
Lektoriranje; Barbara Drumlič
Naslov uredništva; TRNOVSKI ZVON, Trnovska vas 42,
2254 Trnovska vas
Telefon; 02/757-95-10
Telefaks; 02/757-16-61
E-pošta: trnovski.zvon@trnovski-zvon.si
Glasilo TRNOVSKI ZVON izhaja v nakladi 410 izvodov in ga
prejmejo vsa gospodinjstva v občini Trnovska vas brezplačno.
Grafično oblikovanje in tisk; Tiskarna Grafis d. o. o., Rače,
www.grafis.si
Spletna stran; www.trnovska-vas.si
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Iz sej Občinskega sveta Občine Trnovska vas
Svetniki Občine Trnovska vas so se sesta
li 11. 5. 2010, na 31. redni seji in 25. 5. 
2010, na 32. redni seji Občinskega sveta 
Občine Trnovska vas.
Na 31. redni seji so svetniki obravnavali kar 
14. točk dnevnega reda, in sicer so potr
dili Poslovni načrt Komunalnega podjetja 
Ptuj ter se seznanili z osnutkom Odloka 
o načinu opravljanja lokalne gospodarske 
javne službe oskrbe s pitno vodo v občini 
in osnutkom Odloka o predmetu in po
gojih za dodelitev koncesije za opravljanje 
obvezne lokalne gospodarske javne službe 
oskrbe s pitno vodo v občini. Obravnavali 
so Trende varnostnih pojavov na območju 
Občine Trnovska vas. Na našem območju 
so v lanskem letu obravnavali 28 kaznivih 
dejanj splošne kriminalitete, 23 kršitev 
vseh predpisov, ki urejajo javni red in mir 
ter splošno varnost ljudi in premoženja (19 
kršitev javnega reda in miru, 3 kršitve s po
dročja orožne zakonodaje). Na območju 
občine se je v letu 2009 zgodilo 11 pro
metnih nesreč (1 prometna nesreča, kjer 
je ena oseba izgubila življenje, 3 prometne 
nesreče, kjer so se osebe hudo oz. lažje te

lesno poškodovale in 7 prometnih nesreč, 
ki so imele za posledico materialno škodo). 
V zvezi z ugotovljenimi kršitvami cestno
prometnih predpisov so policisti v lanskem 
letu na območju občine podali 17 predlo
gov na Okrajno sodišče. Izrečenih pa je 
bilo 212 glob oz. izdanih plačilnih nalogov. 
Na območju Občine Trnovska vas je bil 
obravnavan 1 samomor. Predstavnik Sku
pne občinske uprave je predstavil oceno in 
poročilo o izvajanju občinskega programa 
varnosti Občine Trnovska vas in Novelacijo 
Občinskega programa varnosti Občine Tr
novska vas v letu 2009. V nadaljevanju so 
sprejeli Odlok o porabi sredstev proračun
ske rezerve v letu 2010, Sklep o kriterijih 
za vključitev otrok v vrtec, o širitvi vrtca iz 
2,5 na 3 skupine in o ustanovitvi komisije 
za vključitev otrok v vrtec zaradi prevelike
ga vpisa. Sprejeli so Sklep o financiranju 
političnih strank v Občini Trnovska vas, 
Sklep o višini najemnine za grobna polja 
in mrliško vežico in Odlok o spremembah 
Odloka o določitvi volilnih enot v Občini 
Trnovska vas. Seznanili so se z osnutkom 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Od

loka o občinskih cestah, odstopno izjavo iz 
Društva »projektni svet osrednje Slovenje- 
goriške vinsko turistične ceste — VTC 13 in 
s Sklepom o imenovanju Občinske volilne 
komisije Občine Trnovska vas, ki ga bodo 
sprejeli na naslednji seji, ko bo Komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
predstavila imena članov.
Občinski svet Občine Trnovska vas se je 
na 32. redni seji seznanil z izvedbenim 
projektom Obnovljivih virov energije Sp. 
Podravja — naložba za prihodnost. Spre
jeli so Odlok o spremembah in dopolni
tvah Odloka o občinskih cestah, Pravilnik 
o dopolnitvah Pravilnika za vrednotenje 
športnih programov v Občini Trnovska vas 
in spremembo Letnega programa športa 
Občine Trnovska vas za leto 2010. Sprejeli 
so Sklep o imenovanju Občinske volilne 
komisije Občine Trnovska vas in Odlok 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
razglasitvi nepremičnega kulturnega spo
menika Trnovska vas.
Na koncu obeh sej je župan, kot ponavadi, 
podal informacijo o delu občine, svetniki pa 
so postavljali vprašanja in podali pobude.

1. kmečki praznik v občini Trnovska vas

»Oča so koso sklepali«

V Občini Trnovska vas se je prvič v njeni 
zgodovini organiziral kmečki praznik in le-ta 
je kljub negotovim vremenskim razmeram 
privabil veliko gledalcev vseh generacij, želj
nih obujanja starih kmečkih običajev. Zbra
ne je ob pričetku prireditve nagovoril 
župan Občine Trnovska vas, kateri je 
izrazil svoje zadovoljstvo ob velikem 
obisku in zanimanju ter upanje, da 
bo ta prireditev postala tradicionalna 
in pripomogla k ohranjanju kulturne 
dediščine v naši občini. Pred samim 
tekmovalnim delom so potekale šte
vilne predstavitve stare obrti, kmeč
kih običajev in kmečkega orodja po
vezanega s košnjo in sušenjem trave 
ter kmetijske mehanizacije, ki je bila 
razstavljena pred in v kulturni dvo
rani. Kmečko vzdušje so s pesmijo

pričarali ljudski 
pevci Kulturne
ga društva Trno
vska vas. Ko seje 
prireditev bližala 
tekmovalnemu 
delu, je le-ta bila 
za dobro uro 
prekinjena, saj je 
pričelo deževati, 
zato so se tako 
gledalci kot tek

movalci za kratek čas premaknili pod šotor 
na igrišču, kjer so organizatorji poskrbeli za 
nadomestni program. Tako so lahko ljudje 
zaplesali na ritme harmonike, vse dokler ni 
prenehalo deževati. Po prekinitvi so se tek

movalci in gledalci ponovno odpravili na
zaj na travnik, kjer je potekal žreb parcel za 
košnjo. Sprva je tekmovanje potekalo med 
vasmi, kjer je slavila vaška skupnost Bišečki 
Vrh. Za tem pa je potekalo še tekmovanje v 

kategoriji naj kosec, kjer se je najbo
lje odrezal Alojz Knuplež, kateri res 
ni imel lahkega dela, saj so se vsi tek
movalci odrezali zelo dobro. Po kon
čanem tekmovalnem delu je sledila 
selitev v šotor, kjer je okrog 18. ure 
potekala svečana podelitev pokalov 
in priznanj za udeležence 1. kmeč
kega tekmovanja v naši občini. Po 
podelitvi pokalov in priznanj je bilo 
zabavno vse do poznih večernih ur v 
družbi ansambla Lojzeta Slaka.

Rok Leban
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Čistilna akcija v naši občini ponavadi pote
ka vsako leto in udeležba le-te je vedno na 
zavidljivi ravni, kar priča o vedno večji oza
veščenosti naših občanov in njihovem odno
som do okolja. Vendar je bila letošnja akcija 
Očistimo Slovenijo, ki je potekala 17. aprila, 
nekaj posebnega, saj je potekala po celotni 
Sloveniji naenkrat in Slovenci smo kot na
rod dokazali, da znamo stopiti skupaj, kadar 
imamo pred seboj isti interes in ta je čisto 
okolje za vse nas ter vse bodoče generacije, ki 
bodo živele na našem območju. Tako je Slo
venijo čistilo več kot 250.000 prostovoljcev, 
kar znaša približno 12 % prebivalstva, pri 
tem pa nabralo več kot neverjetnih 60.000 
kubičnih metrov odpadkov. Čiščenje naše 
občine se je udeležilo okrog 185 občanov 
različnih generacij in okrog 80 učencev JVIZ 
Destrnik-Trnovska vas, kar predstavlja do
brih 20 % prebivalstva občine in nas uvršča 
po podatkih Geopedie med občine z viso
kim deležem udeležbe prebivalstva občine. 
V občini smo tako uspeli počistiti velik del 
onesnaženih površin, saj smo skupaj na
brali okrog 100 kubičnih metrov različnih 
odpadkov, kateri so se nato na odlagalnem 
mestu v grobem razvrstili glede na vrsto 
materiala, iz katerega so bili izdelani, na
tančnejše razvrščanje pa je izvedlo podjetje, 
katero je bilo zadolženo za odvoz teh od
padkov. Vseh odpadkov nam seveda tudi

letos ni uspelo pobrati zaradi različnih de
javnikov, kot so nedostopni teren, pomanj
kanje ustrezne mehanizacije ter pomanjklji
ve opremljenosti pridnih očiščevalcev itd. 
Zato so se nekateri prostovoljci že začeli 
dogovarjati o čiščenju specifičnih znanih 
odlagalnih lokacij, kjer so ljudje v preteklo
sti odmetavali različne vrste odpadkov. Kot 
zavestni občani pa lahko pomagate tudi vi 
— bralci Trnovskega zvona — tako, da vpišete 
v register Geopedia, ki ga najdete na spletni 
strani www.ocistimo.si vsa divja odlagališča, 
katera poznate v naši občini in tako omogo
čite ob naslednji akciji boljšo organiziranost 
ter koordiniranost. Nikakor pa ne smemo 
pozabiti na marljive gospodinje, ki so po
skrbele za pripravo malice in prispevale svoj 
doprinos k čistemu okolju iz improvizirane 
kuhinje v kulturni dvorani, od koder so nas 
okrepčale po naporni očiščevalni akciji. 
Malica nas je tako združevala in ob pogovo
rih za mizo smo si izmenjali kar nekaj besed 
o poteku čistilne akcije. Za zaključek pa se 
je ekipa prostovoljcev zbrala pred kulturno 
dvorano, kjer se je opravilo skupinsko fo
tografiranje, katero bo za zmeraj ovekove
čilo spomin na akcijo Očistimo Slovenijo v 
enem dnevu in tako tudi prihodnjim rodo
vom pokazalo, da v slogi je moč!

Rok Leban
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Ob koncu mandata
Mandat občinskega svetnika, ki ste mi ga 
volivci namenili na zadnjih volitvah v ob
činski svet leta 2006, se počasi zaključuje. Z 
zagotovostjo lahko trdim, da sta bila delo in 
čas, ki sem ga preživel kot član občinskega 
sveta v številnih odborih in komisijah, na
grajena s številnimi uspešno zaključenimi 
projekti. V zadnjem mandatu je bilo delo v 
občinskem svetu zelo širokega razpona. Če 
je bilo prvo leto čas zelo burnih in glasnih 
razprav in usklajevanj, je drugi del mandata 
minil v bolj mirnem in delavno naravna
nem vzdušju. Da je občinski svet lahko v 
celoti pričel opravljati svojo delo, ki ga ima 
po Statutu občine in Poslovniku občinskega 
sveta, je del članov občinskega sveta moral 
spoznati, da so prav različna mnenja in iska
nje skupnega kompromisa tiste rešitve, ki so 
poleg politične tudi strokovno in moralno 
pravilna, kar dela demokracijo demokratič
no —vsaj za večino. Sprejemanje odločitev v 
občinskem svetu mora imeti za občane po
zitivni rezultat, čeprav se velikokrat na prvi 
pogled ne zdi vedno tako. Če sprejemamo 
svoje naloge dovolj odgovorno, lahko najde
mo dobre rešitve, ki bodo čas v kraju vrtele 
naprej za zelo majhno ceno odpovedovanja 
že uveljavljenih ugodnosti.
Če sta prvi dve leti minili nekoliko manj in
vesticijsko naravnani, je drugi del mandata 
po finančnih sredstvih, ki so bila vložena v 
kraj, dosegel raven, ki si ga v kraju vsi želi
mo. Vesel in ponosen sem, da poleg priori
tetnega programa, izgradnje pločnikov, po
vezovalnih poti in krožišča, nismo pozabili 
tudi na druge pomembne projekte v kraju. 
Nadaljevale so se rekonstrukcije in obnove 
cest, izgradnja kanalizacijskega omrežja, 
urejanje pokopališča.
Prav tako se je v tem mandatu nadaljevala 
izgradnja Športnega parka (igrišče za odboj
ko, postavitev klopi, košev). S komisijo za 
Upravljanje športnega parka, ki sem jo ko
ordiniral v zadnjem letu in pol, bo umešča
nje in izgradnja športnih igrišč ter poligonov 
še hitrejša, saj se program v celoti podreja 
koristnikom tega prostora. Z združitvijo fi
nančnih sredstev občine in fizične izvedbe 
s strani koristnikov so rezultati zelo dobri. 
Ne pozablja pa se tudi na najmlajše, saj se 
vlaganje v vrtec in njihovo opremo nadalju
je in se prisluhne mnogim njihovim željam. 
Skrb za osnovnošolce prav tako ostaja ena 
izmed pomembnejših nalog. Nadstandard 
pri tujih jezikih in računalništvu ne sme biti 
vprašanje finančnega stanja proračuna. 
Pomemben pokazatelj stanja družbenega 
življenja so prav gotovo društva v občini, 
ki s svojimi aktivnosti za svoje člane ali tudi 
izven svojih društvenih meja ustvarjajo kraj 
živ in prepoznaven. S sprejetjem novega

SDi
“DS i\

Pravilnika o delitvi sredstev za društveno 
dejavnost, smo na Odboru za negospodar
ske in javne službe družbenih dejavnosti, 
kateremu sem predsedoval, želeli nagraditi 
tista društva, ki v kraju dobro in kakovo
stno delajo. Čeprav je pri pripravi takšnega 
pravilnika potrebno upoštevati tudi držav
no zakonodajo, opažam, da smo s pravil
nikom vzpudbudili bolj živahno delovanje 
društev in s tem življenje v kraju. To se 
kaže predvsem v zadnjem letu z večanjem 
števila društvenih in drugih prireditev. Po
memben korak na tem področju, ki nas vse 
še čaka, je prisotnost v medijih. Naučiti se 
moramo, da to kar delamo in počnemo, 
moramo povedati tudi drugim preko časo
pisa, radia, televizije ali interneta.

V tem mandatu sem sodeloval tudi kot član 
Odbora za kmetijstvo in malo gospodar
stvo. V zadnjem času, ko imajo občine zelo 
zmanjšane pristojnosti pri delitvi sredstev za 
razvoj kmetijstva, sem podpiral idejo, dapo- 
skušamo proračunska sredstva za področje 
kmetijstva čim manj deliti na manjše pro
grame. Ureditev poti na kmetijska zemlji
šča in sanacije vodotokov so olajšale mar
sikateri dostop do kmetijskih parcel. V letu 
2007 sem v kraj pripeljal tudi investitorje 
za bioplinsko napravo, ki bi lahko pome
nila sodoben in ekološko primeren pristop 
proizvodnji električne energije in ogrevanja 
osrednje Trnovske vasi. Bioplinska naprava 
pa bi lahko bila tudi dobra poslovna prilo
žnost za nekoga, ki bi znal stranske produk
te bioplina dobro izkoristiti. Novembra leta 
2007 sem na seji Občinskega sveta dobil 
mandat elektorja za Občino Trnovska vas za 
volitve v državi svet.
V Trnovski vasi in širše delujem tudi kot 
predsednik Občinskega odbora SDS Trno

vska vas. Pri delu v stranki se srečujem z raz
ličnimi člani poslanske skupine SDS, katere 
seznanjam o tekoči problematiki kraja. Leta 
2008 smo prvič gostili obisk dela poslanske 
skupine po občinah Slovenskih goric, ka
tere je vodil takratni poslanec g. Zamernik 
(14. april 2008). Na delovnem kosilu je 
sodeloval župan občine g. Alojz Benko, ki 
je predstavil takratno aktualno problema
tiko občine. Leto pozneje (8. 11. 2009) je 
v sklopu obiskov Poslanske skupine SDS 
v Severovzhodni Sloveniji in na povabilo 
predsednika OO SDS Trnovska vas poteka
lo ponovno srečanje z županom občine in 
občinsko upravo. Poslansko skupino je vodil 
mag. Štefan Tisel, spremljali so ga Marjan 
Bezjak, Iztok Podkrižnik, Robert Hrovat in 
strokovni sodelavec Tomaž Lisec. Žal sta se 
morala zaradi drugih obveznosti opravičiti 
Eva Irgl in mag. Branko Grims. Po uvodni 
predstavitvi občinskega odbora in občine 
je beseda tekla predvsem o dveh takratnih 
aktualnih težavah v kraju. Prva tema se je 
navezovala na poplave reke Pesnice in na te
žave, s katerimi se zaradi tega srečujejo naši 
občani in kmetovalci. Naslednja tema, ki je 
bila predstavljena poslanski skupini SDS se 
je navezovala na zagotavljanje prometne var
nosti na regionalni cesti Ptuj-Lenart.
Še v istem mesecu smo v občinskem odbo
ru stranke skupaj s Podravska regijsko ko
ordinacijo SDS organizirali, v dvorani kul
turnega doma Trnovska vas, javno tribuno 
z naslovom: Aktualne politične razmere v 
Sloveniji. Poglede stranke SDS na trenutne 
politične dogodke in razmere so predstavili 
dr. Milan Zver, poslanec SDS v Evropskem 
parlamentu in član Izvršilnega odbora 
SDS, Marjan Bezjak, Branko Marinič in 
Marijan Pojbič, poslanci SDS v Državnem 
zboru ter Rajko Fajt, državni svetnik SDS 
v Državnem svetu. Okroglo mizo je vodil 
in povezoval Milan Petek, predsednik Ptuj
ske regijske koordinacije SDS. Po končani 
razpravi so glavni razpravljavci odgovarjali 
na postavljena vprašanja udeležencev okro
gle mize, ki jih je bilo preko petdeset. Na 
tribuni je sodeloval tudi domači župan. V 
razpravi so se dotaknili tem o socialni drža
vi, prometni varnosti, kmetijstvu, možnih 
razvojnih vidikih države, ukrepih za blaži
tev krize in številnih drugih aktualnostih. 
Štiri leta obdobja dela v občinskem svetu se 
izteka. Ob pogledu na prehojeno pot moram 
zapisati, da sem ponosen, da sem lahko sode
loval pri spreminjanju in razvoju našega kraja 
kot član občinskega sveta, ki ob pogumnih 
in odločnih Bolfenčanih postaja prepozna
ven in čudovit kraj za bivanje ter delo.

mag. Manfred Jakop, univ. dipl. inz. agr.
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DBE Trnovska vas

Nihče se ne more svobodno razvijati na tem svetu 
in zaživeti popolno življenje, 

ne da bi čutil, da ga razume vsaj en človek.
Prijateljstvo je neopisljivo razkošje, 

da se z nekom počutimo popolnoma varne, 
ne da bi morali izbrati misli ali tehtati besede.

George Eliot

V mesecu maju smo v DBE Trnovska vas 
priredili tretje srečanje s svojci.
Srečanja se je udeležilo veliko svojcev in 
prijateljev naših članov, predstavniki Za
voda:
direktor Josip Lukač in Mira Jurančič, pro
stovoljci: Angela Fras, Manja Zemljič, Pol- 
dika Lovrenčič, Stanko Kukovec, Goran 
Maltarič, predstavniki društev lokalne sku
pnosti: predsednica društva kmetic Marija 
Maguša, predsednica RK Kristina Vršič,

vodja osnovne šole Klavdija Heric, uredni
ca Trnovskega zvona Andreja Krajnc. 
Srečanje so nam popestrili: harmonikarja 
Stojan Brajkovič in Jan Damiš, pevki La
risa in Tanja, plesalka Barbara Anžel, re
citator Dušan Brajkovič in članica enote 
Tatjana Brezov.
Skupaj smo preživeli lep in nepozaben dan.

Leonida Gungl, vodja DBE

Sprejem državnih »prvakov«

20. april 2010. Hitro se je med starši in 
drugimi razširila vesela novica, da so naši 
»mladi turisti« že drugo leto zapored osvo
jili naslov državnih prvakov.
Mladim prvakom so v Destrniku na hi
tro pripravili veličasten sprejem. Z glasbo, 
aplavzom in s torto, kakor se za prvake 
spodobi. V poznih večernih urah, ko so se

naši junaki vrnili, smo 
jih skupaj z vodstvom 
šole, županom in občin
skim vodstvom Občine 
Destrnik ter predstavni
ki Turističnega društva 
Destrnik pričakali tudi 
starši, da jim prvi seže- 
mo v roko. Veseli in nav
dušeni smo peli, plesali 
in se veselili njihovega 
uspeha. Za trenutek so 
se naši otroci počutili kot 
tisti veliki zmagovalci, ki 
jih pričaka množica nav

dušencev. Pa saj tudi so veliki zmagovalci, 
kajti že drugo leto zapored so Slovenijo 
opozorili na OŠ Destrnik-Trnovska vas in 
tako poskrbeli za prepoznavnost obeh ma
lih slovenjegoriških občin v Ljubljani in po 
vsej državi.

Andreja Krajnc

Ločevanje odpadkov
Še vedno nismo dovolj poučeni in vešči 
pri ločevanju odpadkov?
Prav je, da si nekatere stvari preberemo 
večkrat. Ena takih je gotovo, kako ravnati 
z ločenimi odpadki, ki jih je vsak dan več. 
Že doma v gospodinjstvu je potrebno vzpo
staviti smiselni sistem ločevanja odpadkov 
(steklo, papir, pločevinke, plastika, tetrapak 
in druga embalaža), tako da jih zbiramo v 
eni škatli ali vrečki in jih nato razvrstimo v 
najbližjo zbiralnico ločenih frakcij v ustrezne 
namenske predpisane posode.
Zbiralnica ločenih frakcij je na javni po
vršini pokrit ali nepokrit posebej urejen 
in opremljen prostor za ločeno zbiranje in 
začasno hranjenje posameznih frakcij, kjer 
jih povzročitelji prepuščajo izvajalcu. 
Postavljena je v bližini strnjenih bivalnih 
objektov, centrih vasi ter v bližini trgovskih 
centrov, šol in vrtcev. Odpadki iz zbiralnic 
ločenih frakcij, ki so na območju Občine 
Trnovska vas, se odvažajo vsakih 14 dni. 
Stroški odvoza so vključeni v ceno rednega 
odvoza komunalnih odpadkov. Po predpi
sanem normativu pride ena zbiralnica na 
500 prebivalcev.
V POSODO ZA PLOČEVINKE odlaga
mo čiste in stisnjene pločevinke vseh vrst 
živil in pijač ter konzerve.
V POSODO ZA PAPIR odlagamo časopis, 
revije, prospekte, kataloge, zvezke, »knjige«, 
brošure, pisarniški in računalniški papir, 
pisemske ovojnice, papirnate nakupovalne 
vrečke, embalažni papir in kartonsko em
balažo ter lepenko vseh vrst in velikosti, ki 
jih je pred odlaganjem potrebno raztrgati, 
druge izdelke iz papirja in kartona.
V POSODO ZA STEKLO odlagamo vse 
vrste steklenic, steklenice živil, pijač, kozme
tike in zdravil, kozarce za vlaganje in druge 
steklene posode, s katerih odstranimo vse 
nesteklene dele, steklo pa mora biti čisto.
V POSODO ZA PLASTIKO IN TETRA
PAK odlagamo plastenke brezalkoholnih 
in alkoholnih pijač ter živil, plastične ko
zarčke in lončke, plastične vrečke in folije, 
embalažo za tekoča živila — tetrapak vseh 
vrst (potrebno stisniti, saj tako pridobimo 
50 % več prostora v posodi).
Na zbiralnico ločenih frakcij je druge ko
munalne odpadke (npr. gradbene, kosov
ne, nevarne) prepovedano odlagati.
Zoper povzročitelja, ki nepravilno ravna 
s komunalnimi odpadki, je zagrožena ka
zen, in sicer:
• globa 400 evrov za fizično osebo, samostoj

nega podjetnika posameznika, odgovorno 
osebo pravne osebe in odgovorno osebo sa
mostojnega podjetnika posameznika.

• globa 1.400 evrov za pravno osebo.

Majda Murko
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Vožnja z enoslednimi 
motornimi vozili
Ponovno so se pričeli topli in sončni dnevi. Ti pa takoj 
privabijo na cesto voznike motornih koles in koles z 
motorjem — »enoslednih motornih vozil«, da se zape
ljejo po cesti. Med njimi so tudi takšni, ki jim je to 
prvo vozilo. Le-ti so še neizkušeni in njihova vožnja 
v dinamičnem prometu predstavlja veliko tveganje in 
nevarnost za njih same, kakor tudi za druge udeležen
ce v prometu.
Glede na vrsto udeležencev v prometnih nesrečah, so 
vozniki enoslednih motornih vozil med najbolj ogro
ženimi udeleženci v cestnem prometu.
Da bi vožnja z enoslednim vozilom bila varna in v 
užitek, je potrebno upoštevati nekaj osnovni pravil, 
in sicer, da:
- voznik izpolnjuje pogoj za vožnjo takega vozila oz. 

ima ustrezno vozniško dovoljenje in psihofizično 
stanje, ki dovoljuje vožnjo le-tega,

- je enosledno motorno vozilo tehnično izpravno in 
registrirano,

- je voznik ustrezno opremljen (uporablja homologi- 
rano varnostno čelado, oblačila naj bodo živih barv, 
kakor čelada, da je še bolj opazen s strani drugih 
voznikov),

- voznik obvlada vožnjo takega vozila in med njo 
opazuje reakcije drugih udeležencev v prometu ter 
temu prilagodi svojo vožnjo.

Pri tem pa je potrebno opozoriti tudi na mlajše voz
nike koles z motorjem in motornih koles, saj se bli
žajo birme in kot vemo je po navadi glavno darilo pri 
tem »moped« — skuter in podobno. Starše bi opozo
ril, da naj otrokom ne dovolijo vožnje z motornim 
kolesom, če nimajo ustreznega vozniškega dovolje
nja in sicer za vožnjo vozil kategorije AM — Kolesa 
z motorjem (moped) prostornine do 50 ccm, do 45 
km/h, katerega lahko opravijo pri starosti 15 let in 
kategorije Al — motorno kolo 125 ccm, 11 kW, 0,1 
kW/kg in trikolo 15 kW, katerega lahko opravijo s 
16. letom starosti. Prav tako pa naj bodo starši po
zorni, da njihovi otroci za vožnjo kolesa z motorjem 
in motornega kolesa upoštevajo zgoraj navedena pra
vila in izpolnjujejo pogoje.
Policisti Policijske postaje Ptuj bomo za zagotavljanje 
varnosti povečali nadzor nad vozniki enoslednih mo
tornih vozil, in sicer bomo dali poudarek na ugota
vljanje hitrosti, psihofizičnega stanja voznikov, opre
mljenost voznikov in tehnično brezhibnost vozil. 
Prav tako pa bi ob tem opozoril voznike drugih 
motornih vozil, da naj spremljajo potek prometa in 
polagajo pozornost na voznike enoslednih motornih 
vozil, saj so manj opazni in jih z lahkoto spregledajo. 
Zato naj se pred vsakim nameravanih premikom z 
vozilom prepričajo ali lahko to storijo varno za druge 
udeležence v cestnem prometu.

Želim vam varno vožnjo.

Bojan NIPIČ, 
vodja policijskega okoliša

Splošno opozorilo
Občina Trnovska vas je za varstvo javnega reda občanov in premoženja, 
zdravja in čistoče ter varstva okolja in zunanje podobe kraja z več odloki 
predpisala določene ukrepe in veljajo za vsakogar, ki prebiva ali se zača
sno mudi na območju Občine Trnovska vas ter se mora obnašati tako, da 
ne moti, ne vznemirja ali ovira drugih pri njihovem delu, razvedrilu ali 
počitku, da ne ogroža njihovega zdravja in premoženja, da skrbi za pri
meren videz kraja, kjer živi, dela ali se začasno zadržuje, in da ne opušča 
ali opravlja dejanj, ki so po občinskih odlokih obvezna ali prepovedana 
oziroma, ki ogrožajo splošno varnost ljudi in javno moralo.

Za nadzor nad izvajanjem določb občinskih odlokov je pristojna med
občinska inšpekcija, ki pri svojem delu opaža, da nekateri onesnažujejo 
javne površine in javne ceste ter poti z blatom, zemljo, gnojem, gnojevko, 
žagovino, s papirjem in podobnimi snovmi, s čimer ovirajo promet, pešce 
ali zasmradijo okolico in kazijo zunanji videz kraja. Želimo, da navedeno 
še posebej upoštevate ob spomladanskih, poletnih in jesenskih opravilih 
na polju.

Zaradi varstva okolja in zunanje podobe kraja je prepovedano opustiti 
vzdrževanje, čiščenje in urejanje zgradb, dvorišč, vrtov, nasadov, poti, ograj 
in drugih objektov, ki v neurejenem stanju kazijo zunanji videz kraja.

Predvsem je prepovedano postavljati ograje, zasaditi živo mejo, drevje, 
trto ali druge visoke nasade ali poljščine, nameščati ali odlagati na ali 
ob cesti les, opeko, odpadni ali drug material ali predmete, če se s tem 
poslabša ali onemogoči preglednost ceste ali drugače ovira ali ogroža 
promet, poškoduje cesta ali poslabša njena urejenost. Za vsa dela ob ob
činski cesti v varovalnem pasu je pri pristojnem organu občine potrebno 
pridobiti ustrezno dovoljenje oziroma soglasje.

Prav tako je v občini zaznano tudi precejšnje število stanovanjskih in 
gospodarskih poslopij, iz katerih se iz žlebov ali kako drugače v varovalni 
pas ob občinski cesti (mulde, jarki, bankine) na cesto odvajajo meteorne 
vode, vode, odplake in druge tekočine, kar je po odloku o občinskih 
cestah prepovedano, ker ogroža občinske ceste in promet na njej ter se 
šteje za prekršek.

Sosedi ob občinski cesti morajo imeti na strehah objektov, s katerih 
se lahko na občinsko cesto vsuje sneg, pritrjene snegolove in morajo z 
objektov ob občinskih cestah odstraniti ledene sveče pravočasno in tako, 
da ne ogrozijo varnosti udeležencev v prometu.

Glede na to, da še mnogi občani sežigajo komunalne odpadke kar na 
prostem, naj ob tem še enkrat opozorimo vse občane, da je prepovedno 
sežiganje komunalnih odpadkov na prostem, na mestu nastanka, na ku
riščih in podobno.

Povzročitelji komunalnih odpadkov so se dolžni obvezno vključiti v re
dni odvoz gospodinjskih komunalnih odpadkov ter komunalne, nevar
ne in druge odpadke pravilno ločevati in odlagati.

Za prepovedana dejanja so za fizične, pravne in odgovorne pravne in samo
stojne osebe predpisane visoke globe in komunalni inšpektor lahko pov
zročitelju v skladu z zakonom o prekršku tudi na kraju samem izreče kazen 
oziroma izda plačilni nalog z globo. Da do tega ne bi prihajalo prepogosto, 
želimo, da to opozorilo vzamete resno.

Majda Murko, 
medobčinska inšpektorica
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»Njivarjeva kapela 
v Črmlji« dobiva 
novo podobo

Njivarjevo kapelo v Črmlji, ki je bila po
stavljena leta 1919, je že dodobra razdejal 
zob časa in je bila v zadnjem času v izredno 
slabem stanju. Njivarjevi so se zato odloči
li, da bodo s skupnimi močmi in z zbra
nimi sredstvi kapelo obnovili in ji vrnili 
prvotno podobo. S finančnimi sredstvi jim 
je na pomoč priskočila Občina Trnovska 
vas in dobri ljudje, ki so se odzvali njiho
vi prošnji ter darovali za obnovo kapele. 
Tako kapela počasi dobiva novo podobo.

Po opravljenih zidarskih delih so obnovili 
streho, zamenjali povsem dotrajana okna 
in vrata. V kapeli je potrebno obnoviti 
še povsem dotrajane freske. Domačini pa 
si želijo, da bi kdaj v kapelico tudi vrnili 
zvon, ki je bil v zvoniku te kapele vse do 
druge svetovne vojne, ko naj bi ga po pri
povedovanju lastnikov ukradli.
Bog daj, da bi bilo še več takšnih, ki jim ni 
mar v kakšnem stanj u so naša kulturna in ver
ska znamenja. Kapelice in križi ob naših po
teh namreč niso le znamenja, ampak so tudi 
kulturna dediščina naših prednikov, ki smo jo 
dolžni darovati tudi našim zanamcem.

5. otroška varnostna 
olimpijada
Tudi letos so se učenci 4. razreda OŠ Destrnik- 
Tmovska vas udeležili 5. OTROŠKE VAR
NOSTNE OLIMPIJADE. Letos z združeno 
ekipo iz matične in podružnične šole. 
Predtekmovanje je bilo izvedeno 18. 5. 
2010, v Cirkovcih. Udeležilo se je 18 ekip 
iz osnovnih šol z območja, ki ga pokriva 
Policijska postaja Ptuj. Samo tekmovanje 
je sestavljeno iz 4 iger, pri katerih otroci 
praktično in teoretično pokažejo znanje 
iz področja varnosti. Ekipa Osnovne šole 
Destrnik-Trnovska vas je bila odlična dru
ga in se tako uvrstila v finale, ki pa je bilo 
3. 6. 2010, na OŠ Sladki Vrh.
V finalu je bilo 20 ekip, ki so se uvrstile 
iz predtekmovanj, in sicer je sodelovalo 86 
osnovnih šol iz Slovenije in 3 iz Avstrije, 
skupno 105 ekip.
Finale 5. Otroške varnostne olimpijade 
je odprl generalni direktor policije Janko 
Goršek. Med samim tekmovanjem so nas 
obiskali vrhunski športniki, in sicer Tina 
Maže, Rok Kolander, Miša Cigoj iz Polici
je, Miran Stanovnik in Sašo Kragelj iz Slo
venske vojske, Rok Flander, Mitja Dragšič 
in Ana Drev iz Carinske uprave ter svetov
ni boksarski prvak po verziji IBF, Dejan 
Zavec alias Mr. Simpatikus, kateri je požel 
največ zanimanja.
Po samem tekmovanju, pred razglasitvijo 
rezultatov, sta za zabavo poskrbela pevka 
Natalija Kolšek in najbolj znani udeleže
nec šova Slovenija ima talent Boštjan Bra
čič, katerega pa otroci nikakor niso hoteli 
izpustiti, dokler jim ni dal avtograma, kar 
pa je z veseljem storil.
V odmorih so si udeleženci finala lahko 
ogledali službena vozila in opremo služb, 
ki skrbijo za varnost Policije, reševalcev, 
Carine, Vojske in gasilcev.
Na koncu so vse udeležene ekipe prejele 
pokale za dosežene uspehe. Ekipa OŠ De
strnik-Trnovska vas je dosegla 14. mesto. 
Zmagala je ekipa OŠ Franca Lešnika Vuka 
iz Slivnice.

Ne glede na dosežena mesta pa so na 
koncu bili vsi zmagovalci. Takoj po kon
cu smo začeli razmišljati o 6. OTROŠKI 
VARNOSTNI OLIMPIJADI, ki jo bomo 
izvedli v letu 2011 in se potrudili, da bo še 
bolj zanimiva in vesela.

Več o dogajanju pa lahko preberete na 
spletni strani www.otroska-varnostna- 
olimpijada.com

Sovjaški zvonik oživel
Že osmo leto kapelica v Sovjaku vabi, druži 
in združuje njene vaščane. V maju smo se 
Sovjačani tudi letos pridno zbirali ob kape
lici k šmarnicam, da bi počastili »majniško 
kraljico«. Še več, letos smo se ob zaključku 
naših druženj v maju celo dogovorih, da 
bomo majniška druženja na čast Mariji 
zaključili z avgustovskim skupnim roma
njem k Mariji Pomagaj na Brezje.
Tudi zvonik Krajnčeve kapele, ki se dviga 
visoko proti nebu, je v letošnjem maju »oži
vel«. V kapeli je namreč na novo urejena ele
ktrifikacija zvona, ki odslej redno pozvanja 
ter tako opominja, budi in vabi. Že napis na 
zvonu nam pove, da je vloga zvona v tem, 
da časti Boga ter vabi ljudi k molitvi, naj bo 
to zjutraj, »ko zarja zlati nam gore«, ali opol

dan, »ko sonce najvišje stoji« ali večer, »ko 
sonce za goro hiti in avemarija zvoni«. 
Kakor se vrhovi zvonikov dvigajo visoko 
proti nebu, tako tudi blagoglasni zvono
vi dvigajo našega duha k molitvi na čast 
Stvarniku vsega lepega. Zvonjenje ni samo 
sebi namen. Predramiti nas hoče iz nagli
ce, v kateri živimo, da bi se vsaj za nekaj 
trenutkov iz nje iztrgali, jim prisluhnili ter 
odgovorili z molitvijo, mislijo na Boga, na 
sočloveka. Večerni zvon ima veliko moč 
za človeško dušo. Že pesnik Dante opeva, 
kako se popotnika poloti domotožje, ko 
zasliši iz daljave večerni zvon, ki žaluje za 
umirajočim dnevom.
V zvonovih je skrita čudežna moč. Le pri
sluhniti jim je potrebno, da jo tudi zares 
začutimo. Kako vdano so ob zvonjenju naši 
predniki snemali klobuke, se pokrižali, mo
lili ... Danes marsikomu odmira čut za vse 
tisto, kar je lepo. Zato se ne smemo čuditi, 
da nekatere, zlasti po mestih, zvonjenje zvo
nov celo moti in temu nasprotujejo.
Ob tem ne smemo pozabiti, da je za vsako
gar, ki ima zvonove rad, najlepši tisti zvon, 
ki poje iz domačega zvonika. Zato smo Sov
jačani našega zvonjenja še posebej veseli.

Besedilo in foto Andreja Krajnc
Bojan NIPIČ, 

vodja policijskega okoliša Andreja Krajnc
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Biš tretjič zapored

V nedeljo, 2. maja, je KMN Mitmau tre
tjič zapored prirejdil turnir v malem no
gometu med vasmi Občine Trnovska vas. 
S turnirjem so nadaljevali oziroma obudili 
tradicijo iz preteklih let, ki so jo poprej 
vodili pri ŠD Trnovska vas. Zaradi napo
vedanega slabega vremena so organizatorji 
pričakovali manjše število ekip. Napovedi 
za vreme se niso uresničile, sama udeležba 
pa je presegla vsa pričakovanja organizator
jev. Na turnirju je tako v občini z 7 vasmi 
nastopilo kar sedem ekip iz občine in ena 
povabljena ekipa iz sosednjega Destrnika. 
Že na začetku turnirja sta se v skupinah po
merila naj večja pretendenta preteklih let,

Biš in Trnovska vas. Samo srečanje ni dalo 
zmagovalca, je pa toliko bolj na svoj račun 
prišlo občinstvo, ki je videlo izvrstno na
padalno igro Biša in izjemno dobro posta
vljeno obrambo Trnovske vasi. V skupini 
B sta se najbolj suvereno odrezala Sovjak 
in Trnovski Vrh, katerih medsebojno sre
čanje se je prav tako končalo neodločeno. 
Prvo polfinalno srečanje je prineslo prvo 
večje presenečenje turnirja, ko je Trnovski 
Vrh z izjemnim zadetkom z razdalje v zadnji 
minuti uspel izenačiti in se preko kazenskih 
strelov prebiti v finale. Podobno preseneče
nje se je po izenačujočem zadetku Sovjaka 
obetalo tudi v drugem polfinalnem sreča

nju, vendar so na koncu vajeti v roke le vzeli 
Bišanci.
V “malem finalu” sta se pomerila vidno raz
očarana Trnovska vas in uspeha željni Sovjak 
Kljub vodstvu Sovjaka je Trnovski vasi v za
dnjih trenutkih srečanja uspelo izsiliti kazenske 
strele, s katerimi so si priigrali tretje mesto.
V finalnem srečanju Biš ni dopustil 
presenečenja in tako tretjič zapored pod 
organizacijo društva Mitmau osvojil presti
žno odliko. V trajno last pa so prejeli tudi 
prehodni pokal. Najboljši strelec turnirja je 
bil z devetimi zadetki stari maček malono- 
gometnih površin Danilo Pukšič.

Skupina A
1. Biš 17
2. Trnovska vas 7
3. kočič 3
4. Biš II 0
Biš I —Trnovska vas +1 : 1 (1 : 1) 
kočič - Biš II 8 : 2 (5 : 1)
Trnovska vas — kočič 2:1 (1 : 0)
Biš I - Biš II 11 : 1 (6 : 0)
Trnovska vas — Biš II 6 : 2 (2 : 0)
Biš I - kočič 6 : 0 (3 : 0)
Skupina B
1. Trnovski Vrh 7
2. Sovjak 7
3. BišečkiVrh 1
4. kočki Vrh 1
Bišečki Vrh — kočki Vrh +2 : 2 
Sovjak - Trnovski Vrh +1 : 1 (1 : 1) 
kočki Vrh — Sovjak 1 : 3 (0 : 2)
BišečkiVrh - Trnovski Vrh 1 : 3 (0 : 1) 
kočki Vrh - Trnovski Vrh 1 : 3 
Bišečki Vrh — Sovjak 0 : 5 (0 : 3)

Polfinale
Biš — Sovjak 4 : 1 (2 : 1)
Trnovski Vrh - Trnovska vas +1 : 1 (0 :1)
Za 3. mesto
Sovjak — Trnovska vas 1 : 1 + (0 : 0)
Finale
Biš - Trnovski Vrh 7 : 1 (3 : 0)
Naj strelec: Danilo Pukšič (Biš I) — 9 zadetkov

Leon Pavalec

Najboljši smo!

V nedeljo, 30. 5. 2010, se je v naši Obči
ni Trnovska vas odvijal 1. kmečki praznik, 
pod naslovom
»OČA SO KOSO SKLEPALI«. Prikazanih 
je bilo več zanimivosti; klepanje kose ter opis 
pravilne namestitve na ‘ratiše” za pripravo 
košnje, izdelava grabelj ter razstava starega 
orodja in stare kmetijske mehanizacije.
V sklopu prireditve je bilo tudi tekmovanje 
med vasmi v Občini Trnovska vas v košnji, 
trošenju trave ter v tretji igri — grabljanju 
in izdelavi navla.
Želeli smo predstaviti vaško skupnost Bi
šečki Vrh, zato smo se odzvali povabilu or
ganizatorjev in se udeležili iger. V naši ekipi 
so sodelovali naslednji kosci; Matej Irgolič, 
Šali Gorčaj in Franc Šuen, pri grabljanju

in trošenju sta pomagali Katica 
Murko in Marjetka Muršec. Kot 
vidite smo imeli predstavnike 
različnih starostnih skupin, kar 
je vse skupaj še popestrilo. V 
vseh treh stopnjah tekmovanja 
so se trudili po najboljših mo
čeh, pri čemer smo jih spodbuja
li z glasnim navijanjem. Po vseh 
treh igrah med vasmi smo nestr
pno pričakovali rezultate.
Po razglasitvi rezultatov so naši 
predstavniki Bišečkega Vrha zase

dli 1. mesto. Člani vaškega odbora Bišečki 
vrh se zahvaljujemo naši ekipi za pripravlje
nost sodelovanja na igrah.
1. mesto nam je še posebej v ponos in z 
veseljem obljubljamo, da se naslednje leto 
zopet odzovemo in skušamo tekmovati po 
najboljših močeh.
Čestitke našim koscem in ženskam ter na
šim navijačem.
Čestitamo pa tudi vsem drugim predstav
nikom vasi za trud in veselje pri igrah ter 
vsem organizatorjem za zelo dobro opra
vljeno delo.

»NAJBOLJŠI SMO!«

Člani vaškega odbora Bišečki Vrh
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Kratko poročanje z 
državnega prvenstva 
mladih strelcev

V soboto, 10. aprila 2010, sva se Vid Fras 
(tekmovalec) in Roman Maguša (mentor) 
udeležila državnega prvenstva mlajših ka
tegorij. Tekmovalk in tekmovalcev je bilo 
veliko, zato je prvenstvo potekalo dva dni; 
v soboto in nedeljo. Strelci so nastopali po 
razporedu, ki je bil pripravljen nekaj dni 
pred samim dogodkom.
Na strelišče v Ljubljani sva prispela načr
tovano nekoliko predčasno, da sva lahko 
v miru opravila prijavne formalnosti in se 
seznanila z dogajanjem. V avli poslovnega 
kompleksa, v katerem se nahaja strelišče, 
sva najprej naletela na podelitve dekliških 
kategorij, ki so tekmovanje že zaključile. 
Ko je bila slovesnost končana, sva uredi
la prijavo in fotografiranje za evidenco 
tekmovalcev, preostali čas pa izkoristila 
za nakup nekaj strelske opreme v bližnji 
trgovini Rajmonda Debevca. Po nakupu 
sva legendo športnega strelstva, vzornika 
mladih in starih poprosila za spominsko 
fotografijo. V nadaljevanju sva srečala še 
nekaj znancev iz strelskih krogov, s kateri
mi se srečujemo na tekmovanjih v domači 
regiji, ki so našemu tekmovalcu namenih 
spodbudne besede.
Ker se je bližal čas tekme, sva pregledala 
in pripravila opremo ter se odpravila na 
strelišče. Tekma je za opazovalce minila 
mirno, kot je pri strelstvu običajno, kaj so 
med tem doživljali tekmovalci, pa vedo le 
oni sami. Več napetosti smo doživeli ka
sneje ob tabli z rezultati, kjer je vsak želel 
čim prej najti svoje ime in uvrstitev. Kon
kurenca je bila zelo močna, zato je vsaka 
dodatna točka pomenila napredovanje za 
eno mesto ali celo več mest navzgor.
Vid je nastreljal soliden rezultat, poleg tega 
je prvi tekmovalec S D Trnovska vas, ki je 
nastopal na takšnem nivoju, zato mu grejo 
vse pohvale in čestitke.
Slike in rezultati so dosegljivi na naši sple
tni strani www.sdtv.si, kjer najdete tudi ak
tualne dogodke, podatke o uvrstitvah na
ših tekmovalcev, slike preteklega “airsoft” 
dogodka, intervjuje in veliko zanimivega 
“surfanja” po strelskih vsebinah.

Roman Maguša

Igrivost, tekmovalnost 
in družabnost s ŠD KENGURU

Športno društvo Kenguru je v petek, 14. 
maja 2010, že osmo leto zapovrstjo izvedlo 
prireditev “Veter v laseh”, ki sledi cilju oza- 
veščanja mladih o pomembnosti športnega 
udejstvovanja na vseh področjih. S prire
ditvijo so želeli mladim približati športne 
aktivnosti kot takšne, kjer je moč izraziti

lastno igrivost, tekmovalnost in družab
nost, ki mlade oddaljuje od skušnjave zau
žitja opojnih substanc.
V sklopu prireditve je potekal tudi športni 
dan OŠ Destrnik-Trnovska vas. Prireditev 
je kot vsa dosedanja leta podprla Občina 
Trnovska vas, Klub ptujskih študentov pa je 
nastopil kot glavni pokrovitelj. V akcijo se 
je drugo leto zapored vključilo tudi Strelsko 
društvo Trnovska vas, ki je vodilo panogo 
streljanja z zračno puško. Poleg omenjene 
dejavnosti pa so se mladostniki 
(6—14 let) vključevali še v nogo
met, košarko, odbojko, rolanje 
in likovno izražanje.
Program je potekal od 8. ure 
dalje, ko sta prireditev otvorila 
moderatorja (Nena & Dejan), 
katera sta najavila k besedi pred
sednika ŠD Kenguru Danija 
Maguša, vodjo podružnične šole 
Destrnik-Trnovska vas Klavdijo 
Heric in vodjo organizatorjev

prireditve Borisa Pukšiča.
Po spodbudnih besedah govornikov je sle
dilo skupinsko ogrevanje na temo aerobi
ke ob spremljavi taktne glasbe, za tem pa 
so že stekla tekmovanja v dveh starostnih 
kategorijah, katere je skupno koordinira
lo 16 moderatorjev, članov ŠD Kenguru.

Tekom prireditve so dogodek 
pozdravili; podžupan Občine 
Trnovska vas Drago Pukšič, 
direktor OU Trnovska vas 
Jože Potrč ter ravnatelj OŠ 
Destrnik-Trnovska vas Drago 
Skurjeni.
Med 10.00 in 10.30 je bil čas 
za malico, za tem je sledil skle
pni del prireditve, kjer smo lah
ko videli tudi žar šporme borbe 
mladih, da posežejo po kate
rem od prvih mest ter si s tem 

priborijo medaljo. Tistim, ki so imeli največ 
športne sreče in športnega znanja so modera
torji posameznih disciplin podelili medalje in 
priznanja za najboljša dosežena mesta.
Ob koncu prireditve še je sledil nagovor 
vodje podružnične šole v Trnovski vasi 
Klavdije Heric, katera je pozdravila to vr
sto prireditve, z željo, da športne aktivnosti 
skupaj ponovimo prihodnje leto.

Prispevek: Boris Pukšič
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Intervju: Danijel Maguša

Danijel Maguša je eden tistih najbolj za
služnih za današnji obstoj društva. Brez 
njega se bi težko ohranile smernice, ki so 
jih ob ustanovitvi načrtovali ustanovitelji. 
Leta 2006 je v društvu prišlo do zame
njave generacij. Takrat se je komaj 18-le- 
tni dijak odločil prevzeti odgovornost na 
svoja pleča in popeljati društvo skozi težko 
obdobje. Pri izbiri svojih ožjih sodelavcev 
znotraj društva ni imel vedno srečne roke, 
za kar je prejel verjetno največ kritik na ra
čun svojega dela. Svoj prosti čas namenja 
številnim prostovoljnim organizacijam, ki 
brez njega zagotovo ne bi bile danes to, kar 
so. Njegova pripravljenost sodelovati in 
pomagati več prostovoljnim organizacijam 
je tako velika, da velikokrat izgubi nadzor 
nad delom, ki ga upravlja. Kljub grenkim 
izkušnjam vodenja društva, pred kateri
mi se je znašel, je zmeraj našel rešitev. Po 
treh letih vodenja društva je odločen, da 
po pretečenem mandatu čas za svež veter 
v društvu in nove osebne izzive. Malokdo 
je bil po 2006 pripravljen zasledovati cilje 
in povezovati ljudi v homogeno skupnost. 
Zato njegov pomen za društvo zmeraj 
podcenjujemo in pozabljamo, da gre zgolj 
za prostovoljno delo.

»Prosim, če za začetek našim bralcem za
upate nekaj o sebi in vaših konjičkih?«
»Rad se družim s svojimi vrstniki, prijatelji 
in z znanci. Sem dokaj preprost človek, ki 
ostaja pri svojih načelih. Moji konjički so: 
igranje nogometa, smučanje, kolesarjenje 
pa tudi kaka pijača pri »Štuclu«.«

»Športno društvo Kenguru deluje nekaj 
manj kot desetletje. Kako vidite vso to 
pot od nastanka društva ter do danes 
kot predsednik?»
»Pot je bila dokaj dolga in jedrnata. Vse 
pohvale Borisu, da je sestavil ekipo, s kate
ro je ustanovil to društvo. Sam pa si štejem 
v veliko čast, da lahko vodim to društvo. 
Društvo pa se je razmeroma spremenilo,

saj ima vsak predsednik svojo vizijo vode
nja. Kljub vsemu vsi delamo v dobrobit 
društva. Društvo se mi zdi dokaj pestro 
in zanimivo, saj se vedno nekaj dogaja. V 
veliko pomoč pa mi sta dva dobra prija
telja, na katera se lahko vedno zanesem.«

»Kako dolgo teče vaš mandat predsedni
ka v društvu? Do kdaj boste ostali?«
»Mandat mi teče četrto leto. Svoj mandat 
bom predal na koncu leta, ker menim, da 
je čas za spremembe v društvu. Je pa tudi 
res, da sem aktiven še drugje. Rabim pa 
tudi kaj časa zase, punco in prijatelje.«

»Kako je prišlo do tega, da ste prevzeli 
vodstvo društva?«
»Do mojega vodenja je prišlo po odstopu 
podpredsednika društva Uroša Majeriča, 
ta pa me je predlagal za njegovega nasle
dnika. Po dobrem sodelovanju z Borisom 
pa me je nato Boris predlagal za svojega 
naslednika.«

»Kdaj ste se spoznali z delom v društvu?«
»Mislim, da je bilo to v letu 2003.«

»Kaj pomeni Kenguru za občino Trno
vska vas in obratno?«
»Kenguru pomeni za Trnovsko vas veliko. 
Smo društvo, ki ima največ prireditev za 
člane, občane. Vedno delamo na tem, da 
imamo čim več prireditev za širši krog lju
di, nismo omejeni samo na nekaj posame
znikov. Občina je za nas seveda pomemb
na, saj predstavlja pomemben vir dohodka 
društvu in je tudi pomemben partner v 
razvoju športnega parka.«

»Mislite, da se danes mladi dovolj ukvar
jajo s portom? S čim bi jih lahko še bolj 
pritegniU?«
»Premalo se ukvarjajo. Nazaj pa jih lahko 
pridobimo samo s kakšnimi inovacijami.«

»V katerem letnem čas je društvo najbolj 
dejavno?«
»Društvo najbolj deluje v mesecu oktobru, 
kajti v športnem oktobru imamo največ 
prireditev. Čez ostale mesece jih je manj, 
vendar smo aktivni tudi čez leto.«

»S katerimi projekti se ukvarjate zadnje 
čase?«
»Največ smo delali z nogometno sekcijo. Zdaj 
pa nas čaka prenovitev špormega parka.«

»S katerih projektom ste bili najbolj za
dovoljni oz. katerega ste si najbolj vti- 
snili v spomin?«
»Nimam nekega posebnega projekta, am

pak mislim, da je najbolj v mojem spomi
nu odbojkarsko igrišče. Kljub temu, da ni 
ravno najbolj uspelo. Zakaj? Te delovne 
akcije so nas združile v neko enoto.«

»Glede na to, da imate široki spekter 
športnih panog. Ali v prihodnosti raču
nate še na več panog? Ali še boste orga
nizirali pestre tekme v zimskih discipU- 
nah?«
»To je stvar upravnega odbora, da rečemo 
kaj o tem. Sam osebno pa mislim, da ima
mo dovolj panog. Smo pa vedno odprti za 
kakšno dobro idejo s strani naših članov.«

»Cilji in smernice društva v tem letu?«
»Delovati čim bolj enostavno in efektivno.«

»Kakšni so načrti za prihodnost? Dodati 
kakšno sekcijo?«
»Ja, zakaj pa ne. Vendar bo treba najti po
sameznika, ki bi bil pripravljen voditi ka
kšno sekcijo.«

»Bo društvo uredilo morebiti tudi ka
kšen športni muzej?«
»Dobra ideja. Varianta je.«

»Kako bi komentirali trenutno delo 
znotraj društva?«
Preveč smo stisnjeni v neke kote. Iščemo 
iglo v senu. Želel bi si več sodelovanja, ne 
samo godrnjanja.

»Si kdo izmed članov zasluži posebno 
pohvalo za delovanje društva?«
»V preteklem letu sta me dokaj preseneti
la Matej Meznarič in Leon Pavalec. Kljub 
temu, da sem sam veliko sodeloval pri se
stavi nogometne sekcije. Leon in Matej sta 
bila zelo pridna.«

»Vemo, da v Sloveniji strokovnega kadra 
za šport primanjkuje. Boste rešili ta pro
blem? Kako?«
»Obstajajo možnosti izobraževanja. Res 
rabimo nekoga, ki bi lahko pokazal kakšen 
papir o strokovnosti.«

»Kakšen je odziv ostalih institucij in 
sponzorjev do društva v Trnovski vasi?«
»Na to vprašanje ne bi mogel odgovoriti. 
Slišim veliko, vendar nič slabega.«

»Kaj bi želeli še za konec izpostaviti?«
»Združimo moči in delajmo za boljši 
Kenguru.«

Leon Pavalec
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Nogometaši SDK 
na zaslužen počitek

Poslovila seje 
generacija 2001-2010

Nogometaši ŠD Kenguru so zaključili z uspešno prvo sezono. Tek
movalno leto je bilo dolgo in naporno. Tekmovali so na dveh tek
movanjih (DMN Lenart in MNZ Ptuj), odigranih pa je bilo kar 40 
srečanj. V prvenstvu so zasedli 6. mesto in s tem končali v zgornjem 
delu lestvice. Še večji uspeh jim je uspel v pokalnem tekmovanju, kjer 
so se prebili do zaključnega finalnega turnirja in osvojili 4. mesto. 
Svoje prve izkušnje pa so zbrali tudi v zimski ligi malega nogometa 
na Ptuju. Kenguruji si ne bodo privoščili dolgega počitka, saj se bodo 
med poletjem prvič preizkusili na poletni ligi pri Sv. Trojici.

Ekipa
Zmage: 15 zmag 
Remiji: 2 remija 
Porazi: 23 porazov
Doseženi zadetki: 128 golov 
Prejeti zadetki: 150 golov 
Povprečje doseženih zadetkov: 3,20 
Povprečje prejetih zadetkov: 3,75
Najvišji rezultat: 13 : 3 (ŠD Kenguru — ŠD Selce, 27. september 2009) 
Najvišja zmaga: 13 : 3 (ŠD Kenguru — ŠD Selce, 27. september 2009) 
Najvišji poraz: 9 : 3 (KMN Sv. Trojica — ŠD Kenguru, 5. junij 2010) 
Največ zmag v nizu: 5 zmag (16. maj 2010—5. junij 2010)
Najdlje brez poraza: 5 zmag (16. maj 2010—5. junij 2010)
Najdlje brez zmage: 6 tekem (11. aprila 2010—16. maja 2010)
Najdlje brez točke: 6 tekem (11. aprila 2010—16. maja 2010)

Igralci
Naj igralec: Sandi Ornik (7)
Največ nastopov: Sandi Ornik (39 nastopov)
Naj strelec: Sandi Ornik (40 zadetkov)
Najbolj nediscipliniran: Leon Pavalec (1 rdeč karton in 3 rumeni), Ma
tej Meznarič (10 rumenih kartonov)
Največ zadetkov na srečanju: Denis Muršec (4) — 27. 9. 2009, ŠD Kenguru — 
ŠD Selce 13:3
Sandi Ornik (4) — 27.9.2009, ŠD Kenguru — ŠD Selce 13:3 
Najmlajši igralec, ki je nastopil: Sašo Arnuga (10. april 2010) 
Najstarejši igralec, kije nastopil: Matej Meznarič (13. junij 2010) 
Najmlajši igralec, ki je dosegel zadetek:
Denis Muršec (27. september 2009)
Najstarejši igralec, kije dosegel zadetek:
Matej Meznarič (16. maj 2010)

Naj peterka
Naj vratar: Leon Pavalec (5)
Naj igralci:Matej Meznarič (5), Klemen Kramberger (4), Denis Muršec 
(4), Sandi Ornik (7).

Pa smo premagali osnovnošolske klopi. In zmagali. Prva generacija de- 
vetošolcev. Slovesen zaključek smo imeli z valeto in s plesom, ki smo ju 
imeli 4. junija. Tudi letos smo se zbrali v Gočovskem dvorcu. V prije
tnem ambientu smo devetošolci najprej slovesno zaplesali četvorko in še 
nekaj standardnih ter latinsko ameriških plesov. Na ples nas je pripravil 
plesni mojster Borut Krepek. Po kulturnem programu, v katerem smo 
se sprehodili skozi naših devet osnovnošolskih let, je sledil še ples s starši 
in z učitelji. Po večerji pa je sledila zabava z ansamblom Mladi muzi
kantje. Dobra volja in poslavljanje od osnovnošolskih klopi, sošolcev in 
učiteljev se je, tudi s kakšno solzo na obrazu, nadaljevalo do jutranjih 
ur. Valeta, sošolci in učitelji mi bodo ostali v lepem spominu.

Aljaž Krajnc

Srečanje
z nogometno reprezentanco

Slovenija zmaga na tekmi proti Rusiji in se uvrsti na svetovno 
prvenstvo. Res neverjetno! Veselje je bilo nepopisno, že naslednji 
dan smo se učenci OŠ Destrnik-Trnovska vas veselili ob zastavah, 
ki smo jih izobesili v vsakem kotičku šole.
Zares smo bili ponosni, da bomo lahko našim reprezentantom sta
li ob strani in jih spodbujali, ko bodo odšli v južno Afriko. Nare
dili smo tudi stojnico, kjer smo razstavili slike in izobesili zastave. 
Kasneje smo dobili neverjetno ponudbo.
Slovenska reprezentancanas je povabila na srečanje. 4.6.2010 smo se od
zvali povabilu ter odšli v hotel Primus, kjer smo se srečali s slovensko no
gometno reprezentanco. Občutki so bili neverjemi, tako blizu smo bili 
našim prvakom, junakom in herojem, ki so Slovenijo pripeljali na svetov
no prvenstvo v nogometu. Posneli smo lahko tudi nekaj fotografij naših 
idolov, dobili avtograme in se pogovarjali z njimi.To je bilo res neverjetno! 
Ob koncu smo jim še zaželeli vso srečo na SP in jim dali vedeti, da 
bomo ne glede na rezultat ponosni nanje.

Leon Pavalec Anja Gabrovec
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Haronia prepričala strokovne komisije

Drugič zapored državni prvaki v turizmu
Projekt Turizmu pomaga lastna glava je 
celovit sistem organiziranega delovanja 
osnovnošolske mladine v turizmu. Vsebi
na projekta je vezana na raziskovanje tu
rizma v domačem kraju, ugotavljanje mo
žnosti za hitrejši razvoj in oblikovanje take 
ponudbe, ki bo vzpodbudila podjetništvo 
in trženje naravnih danosti ter tudi ostale 
ponudbe v vseh možnih oblikah.
Tema letošnjega festivala je bila MOJ 
KRAJ - MOJ PONOS?
Slovenci smo — narod. To drži! Kot pribito! 
In tega nam ne more nihče vzeti. In na to 
preprosto moramo biti — ponosni. 
Preprosto moramo biti ponosni sami nase, 
na naš slovenski jezik, na svoj slovenski na
rod, na vse, kar so ljudje, ki tvorijo ta naš, 
slovenski narod, ustvarili skozi stoletja. In 
preprosto moramo, moramo biti ponosni 
na svojo domovino. V najširšem pomeni 
te svete besede. Na vse naravne danosti, ki 
jih imamo pa tudi na vse dosežke človeške 
omike, na dosežke, ustvarjene z modrostjo, 
s prodornostjo, z izvirnostjo, s pametjo in 
pridnimi rokami naših prednikov. Da, 
moramo biti ponosni na enkratne in čisto 
posebne in čisto samo naše stvari 
vseh vrst in oblik, vseh okusov in barv, 
vseh velikosti in agregatnih stanj.
Preprosto moramo — enkrat za vse večne 
čase — premagati od nekaterih nam vsilje
no sramežljivost in ponižnost in nesamo
zavestnost in nekakšen strah pred širnim 
svetom. Preprosto se moramo, sami sebe, 
nekako ozavestiti, da nismo prav nič in v 
ničemer slabši od drugih, večjih, samo na 
videz močnejših, starejših in glasnejših. 
Jasno in nedvoumno, pogumno in smelo, 
ponosno in srčno, iz dna duše in glasno 
lahko svetu, temu tako opevanemu razvi
temu konglomeratu vseh in vsega, pokaže
mo vse tisto, kar znamo in zmoremo, kar 
smo ustvarili in kar nam je naklonila mati 
narava. In imamo kaj pokazati!
Skupaj s turističnimi društvi in ljudmi, ki v 
njih delajo in se iz dneva v dan trudijo po svo
jih najboljših močeh, da bi ohranili prabit na
rodove biti, da bi ohranili in negovali naravne 
danosti in jih zaščitili pred vsem, s čimer nas 
razvpiti razviti svet s svojo globalizacijo dobe
sedno posiljuje. Skupaj z navedenimi ljudmi, 
pa tudi z vsemi tistimi, ki svoje poslanstvo 
dnevno udejanjajo v uspešnih slovenskih go
spodarskih družbah, kjer imajo tako 
vodstveni delavci, kakor tudi vsi drugi, 
ozaveščen občutek za dolgoročno uresni
čevanje vizij, temelječih na trdem delu, ki 
preprosto mora roditi rezultate. Pa tudi v 
dosedanjih idejah, ki so sprva drzne in tako 
zelo lucidne, da so — neverjetne, skupaj z

vsemi temi ljudmi je še kako vredno ne le 
delati, temveč garati, zato, da se naša do
movina predstavi širnemu svetu v vsej svoji 
povednosti, enkratnosti in lepoti. Vredno 
je vedno znova in znova iskati nove poti, 
nove načine. Vredno je nove, morebiti na 
videz celo »nore« ideje prepletati z vsem, 
kar nam ponuja zgodovina. Vredno je sa
njati nemogoče in potem to, nemogoče 
narediti — mogoče.
Uspeh turističnega podmladka iz OŠ De-

strnik-Trnovska vas se je začel v torek, 13. 
4. 2010, ko je turistični podmladek na 
ptujskem delu državnega tekmovanja v 
Turizmu pomaga lastna glava, v Super me
stu s predstavitvijo projekta HARONIA 
— Park antičnih gomil dosegel tri zlata pri
znanja. Eno za najboljšo nalogo na festiva
lu, drugo za skupno kategorijo in tretjo za 
najboljšo stojnico po mnenju komisije. 
Slovenija se lahko pohvali s številnimi 
bogatimi arheološkimi najdišči in z najd
bami visoke vrednosti. Te najdbe so za

marsikateri kraj pravi ponos. Večkrat pa 
se zaradi različnih razlogov takšna najdišča 
in najdbe zanemarijo ali pa celo uničijo. 
Nič drugače ni tudi na območju naše Ob
čine Destrnik. Nahajališča rimskih gomil 
so skrivala številne najdbe velike vredno
sti. Gomile so zaradi legende o Atilovem 
grobu z zakladom v naše kraje privabile 
številne »raziskovalce« in »turiste«, ki so si 
jih samo ogledovali ali pa tudi razkopava
li, najdbe pa na žalost večkrat tudi uničili. 
Ko je zanimanje za Atilov zaklad upadlo,

je upadlo tudi zanimanje za naše gomile. 
Tako so postale popolnoma zanemarjene 
in so začele počasi propadati.
Cilj našega letošnjega projekta je obuditi 
zanimanje za gomile in jih spet spremeniti 
v ponos našega kraja. S tem namenom smo 
ustvarili projekt HARONIA - Park antič
nih gomil. Glavni cilj našega projekta je 
zapuščene gomile v gozdu v vasici Gomilci 
spremeniti v zanimivo turistično točko, ki 
bi postala ne samo turistični, ampak tudi 
ponos Občine Destrnik.
Haronio smo postavili v gozd pri vasi Go
milci (ime je dobila po nahajališčih gomil) 
ob glavni cesti Lenart — Ptuj.
V Haronii smo ustvarili park, ki nudi obi
skovalcem vpogled v rimsko zgodovino na 
naših tleh, v njem spoznavajo rimske šege, 
navade in običaje, značilne za pokopavanje 
umrlih ter njihovo kasnejše čaščenje. Spo
znajo legendo o Atilovem zakladu, in kako 
so včasih raziskovali gomile na območju 
naše občine. V parku si obiskovalci lahko 
ogledajo najdbe, ki so jih odkrili v gozdu 
v Gomilcih, del parka pa je namenjen pri
kazu najdb iz ostalih gomil v občini (iz vasi 
Gomila, Zgornji Velovlak, Placar, Janežovci 
...). Poleg tega pa Haronia nudi tudi pro
stor, namenjen številnim prireditvam, ki se 
nanašajo na običaje Rimljanov do umrlih, 
in tudi za druge vrste prireditev s podobno 
tematiko. Po raziskovanju smo navedli pre
dloge, kako je lahko Haronia ne samo park 
za ogled, ampak tudi kraj aktivnega sode
lovanja pri učenju in spoznavanju rimske 
kulture — predvsem za osnovnošolce ter vse 
ostale na različnih stopnjah šolanja.
Vse ideje nam je uspelo združiti v nalogo, 
ki smo jo popestrili še z reklamnim materi
alom, namenjenim obiskovalcem Haronie. 
Nalogo je mogoče dobiti v knjižnicah šol 
v Destrniku in Trnovski vasi. Izvod imajo 
avtorji in mentor, dostopna pa je tudi na 
spletni strani naše šole.
Zaključno tekmovanje vseh prejemnikov 
zlatih priznanj (32 najboljših šol v Slove
niji) je potekalo 20. 4. 2010, v Mercator 
centru Šiška v Ljubljani.
V Ljubljani so »turisti«, kot sebe imenu
jejo, svoje delo odlično opravili in zasedli 
prvo mesto med vsemi prejemniki zlatih 
priznanj iz predhodnih tekmovanj.
Junaki tega uspeha so Anja Gabrovec, 
Katja Kramberger, Larisa Pukšič, Teja 
Gasparič, Aljaž Krajnc, Aleksandra Mi
lošič, Tjaša Oman, Maja Plohl In Da
mjana Žampa. Mentor mladih »turistov« 
je Aleš Marđetko, prof. GEO in ZGO.

mladi »turisti« z mentorjmi
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Velik uspeh 
mladih »turistov«
Letošnje šolsko leto je bilo za mlade »tu
riste« iz OŠ Destrnik-Trnovska vas zelo 
uspešno. Poleg osvojitve naslova državnih 
prvakov (že drugo leto zapored) na festiva
lu Turizmu pomaga lastna glava, so izredno 
velik uspeh dosegli tudi na področju mla
dinskega raziskovanja.
V soboto, 17. aprila 2010, smo se Anja 
Gabrovec, Larisa Pukšič in Damjana Žam- 
pa skupaj z našim mentorjem, gospodom 
učiteljem Alešem Marđetkom odpravile na 
tekmovanje mladih raziskovalcev Slovenije. 
Komisiji smo raziskovalno nalogo zagovarja
le ob diaprojekciji. Komisija je po zagovoru 
še zastavila vprašanja, na njih smo odgovori
le in tako zaključile tekmovalni del. Vendar 
smo imele na samem zagovoru kup težav. Že 
takoj na začetku se je pokvaril računalnik. 
Ko smo dobile novega, ni imel naloženega 
ustreznega programa in je zelo spremenil 
našo power point predstavitev. Naslednje ne
gativno presenečenje smo doživele med sa
mim zagovorom, ko je imel glavni recenzent 
zelo negativen odnos do vseh v skupini. Tako 
smo zelo slabe volje odšle na kosilo.
Po kosilu so razglasili rezultate. Vsi smo jih 
že nestrpno pričakovali. Dokaj hitro je bilo 
znano, da je raziskovalna naloga Haronia — 
Park antičnih gomil prejela, za kategorijo 
turizem, zlato priznanje in da smo se z njo 
uvrstile na državno tekmovanje, ki je bilo 
21. maja 2010, v Murski Soboti.
Ta 21. maj smo zelo težko pričakovale, še 
posebej zaradi zelo slabih napovedi naše
ga recenzenta iz Cirkovc. Toda me smo se 
mirno pripravljale in čakale na trenutek 
zagovora. Ko je prišel, smo zelo samoza
vestno predstavile našo nalogo. Takoj smo 
prepričale komisijo, ki je povedala zelo do
bro oceno in nam izrekla same pohvale. 
Kmalu je prišla razglasitev rezultatov. Bile 
smo izredno nervozne, toda, ko smo slišale: 
»Destrnik-Trnovska vas« zlato državno pri
znanje in posebna nagrada za najboljšo nalo
go v kategoriji Ekonomijam turizem, nismo 
mogle več skrivati čustev. Polne navdušenja 
smo prejele nagrado in zopet je odmevala 
himna našega letošnjega projekta; pesem 
DOBRODOŠLI V biARONIJI, ki jo je na
pisala in uglasbila Damjana Žampa!

Anja Gabrovec, Larisa Pukšič, 
Damjana Žampa

Včeraj sein bil domiseln,
zato sem želel spremeniti svet.
Danes sem razumen,
zato želim spremeniti samega sebe.

(šri Činmoj)

Dan druženja in gibanja vseh generacij
V našem vrtcu smo v sredo, 19. maja 2010, izpeljali posebno športno popoldne. Prvič 
smo v okviru Ekošole organizirali daljši pohod, katerega namen je bil medgeneracijsko 
sodelovanje in druženje. Zbrali smo se na športnem igrišču v Trnovski vasi in se skupaj z 
maskoto Športnega društva Kenguru dobro ogreli.

V spremstvu vodičke, gospe Angele Fras, smo se napotili po vodeni poti proti zaselku 
Trnovci. Pot nas je vodila mimo več kot 200 let stare Simoničeve domačije, ki smo si jo 
z zanimanjem ogledali.

Nato smo se napotili naprej do našega cilja, na domačijo Požegar. Tam smo si ogledali 
čebelnjak, sadovnjak, ribnik ... ter ostale lepote domače pokrajine. Čeprav nam je vreme 
že malo ponagajalo, se nismo mogli upreti povabilu na pogostitev, ki so nam jo pripravili 
člani družine. Za topel sprejemu smo se jim lepo zahvalili in jim podarili stekleničko 
regratovega medu, ki smo ga skupaj z otroci pripravili v vrtcu.

Vrnitev proti našemu začetku je več kot 50 udeležencev izkoristilo za prijetno kramlja
nje. Malce utrujeni smo se vrnili nazaj na igrišče ter podelili priznanje za najmlajšo ude
leženko, ki ga je dobila Neža Žugman. Priznanje za najstarejšo udeleženko pa je pripadlo 
babici Anici Mohorič, ki nam je za na pot spekla marmeladne rogljičke. Najštevilčnejših 
družin, ki so štele štiri člane, je bilo kar nekaj. Priznanja za udeleženih največ članov na 
medgeneracijskem pohodu so prejeli: družina Gašparič, družina Žugman, družina Ma- 
rot, družina Simonič in družina Šimunek. Skozi naš pohod nas je po poteh vodila gospa 
Angela Fras in v znak zahvale smo ji podarili majico z logotipom »Najboljša vodička«. 
Vsi udeleženci srečanja pa so prejeli značke v spomin na naše skupno druženje, ki je bilo 
kljub vetrovnemu in turobnemu vremenu prijetno, pestro ter zabavno.
Prepričana sem, da bi naše druženje v primeru lepega vremena bilo še številčnejše, zato 
se bomo potrudili, da bi postalo tradicionalno. Zahvaljujem se vsem vam, ki ste z nami 
aktivno preživeli popoldan.

Saška Pukšič
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Zaključna prireditev na GEOSS-u
V petek, 4. junija, je potekala podelitev 
priznanj kulturnim in odličnim šolam leta 
2010. Prireditve smo se udeležile Aleksan
dra Milošič, Katja Kramberger in gospa 
učiteljica Bojana Kolenko.
Ob osmih smo se odpeljali izpred šole. Vo
žnja je bila zanimiva in po mnenju udele
ženke (šaljivo) zmedena in celo nevarna.

V Slivno v občini Litija, kjer je potekala 
prireditev, smo prispele ob pol desetih. Naj
prej smo malicali, nato pa so nas pozdravili 
župan litijske občine g. Franci Rokavec, ki 
nam je zaželel dobrodošlico. Pozdravil nas 
je tudi g. Igor Teršar, predstavnik JSKD — 
Javnega sklada Republike Slovenije za kul
turne dejavnosti, potem pa tudi g. Mirko 
Kaplja, predsednik društva GEOSS.
Z zamudo smo se nato odpravili v delavni
ce. S Katjo sva sodelovali v glasbeni delav
nici pri g. Marjanu Šijancu. Najprej smo 
razpravljali o pomenu glasbe, nato pa je g. 
Šijanec z veseljem odgovoril na naša vpra
šanja. Izvedeli smo zanimive stvari o njem 
in njegovi ženi.
Gospod Marjan Šijanec je šestdesetletni 
skladatelj in komponist. Njegova žena je Al- 
binca Pesek, ki piše učbenike za glasbo. Naj-

Poučna zgodba

Nikoli nisem vlekel na ušesa, kadar so se po
govarjali drugi.
Toda nekega večera, ko sem prišel čez naše 
dvorišče, sem se zalotil, da počnem prav to. 
Moja žena se je pogovarjala z najinim naj
mlajšim, ki je sedel v kuhinji na tleh.
Tiho sem obstal in prisluhnil za vhodnimi vrati. 
Menda je slišala, kako so se otroci postavljali 
s poklici svojih očetov.
Vsi so bili sami direktorji ... potem pa so 
vprašali našega Boba:

MKaj pa je tvoj oce?«
Bob je pogledal stran in zamomljal: »Samo 
delavec je.«

raje živi v svetu računalniške glasbe in velja 
za začetnika elektronske glasbe v Jugoslaviji. 
Piše tudi za mlade, precej njegove glasbe je 
v glasbenih učbenikih.
Glasbo ustvarja predvsem zaradi naročil. Pra
vi, da mu ni »fajn« odlašati, čeprav je včasih 
težko. Če nima muze, se zelo težko spravi k 
delu. Navdih, kot pravi, pride sam od sebe.

Povedal nam je, da so 
glasbeniki odvisni od 
občinstva. Ministr
stvo za kulturo včasih 
tudi finančno pomaga 
skladateljem. Od glas
be se v večini prime
rov ne da živeti.
Po delavnicah smo se 
odpravili na GEOSS, 
geometrično središče 
Slovenije. Tam nam 
je voditeljica ga. Anka 
Kolenc povedala nekaj 
o zgodovini GEOSS- 
a, kdo je zaslužen za 
izračun težišča Slove

nije in kako so to sploh naredili.
Na GEOSS-u smo izvedli tudi čarovnijo. 
Najprej smo objeli sebe in si povedali, da se 
imamo radi, zatem pa še prijatelju ob sebi. 
Obiskal nas je tudi star slovenski plemič na 
konju, ki je razložil, zakaj ima kralj razen 
krone še baretko.
V šotoru, v katerem je potekala prireditev, 
so se nato predstavili udeleženci vseh de
lavnic, sledila pa je podelitev priznanj za 
kulturne in odlične šole leta. Naša šole je 
dobila priznanje za odličnost pri ohranja
nju kulturne dediščine.
Nato smo pojedli kosilo in se odpravili 
proti domu. Spotoma smo se ustavili še v 
Trojanah, da so imeli tudi naši domači kaj 
od tega dne.

Aleksandra Milošič, 8. a

Moja dobra žena je počakala, da so vsi odšli, 
potem pa poklicala dečka noter.
Rekla je: »Nekaj ti moram povedati, sine,» in 
ga poljubila na bradico z jamico.
»Rekel si, da je tvoj ati samo delavec, in to je 
res. Vendar mislim, da ne veš, kaj to v resnici 
pomeni, zato ti bom razložila.
V vseh velikih tovarnah, zaradi katerih je naša 
dežela tako mogočna, v vseh trgovinah in skla
diščih in tovornjakih, ki vsak dan prevažajo 
tovor, vedno kadar vidiš, kako gradijo novo 
hišo, vedi, sin, da vse to veliko delo opravljajo 
navadni delavci. Res je, direktorji imajo lepe 
pisarne in se nikoli ne umažejo.
Pripravljajo velike načrte, pošiljajo sporočila 
vsepovsod, toda da bi se njihove sanje uresničile.

IbMbMmam
v

OS Destrnik-Trnovska 
vas prejela priznanje

OŠ Destrnik-Trnovska vas je v petek, 4. junija, 
na zaključni prireditvi prejela priznanje s situlo 
Zveze kulturnih društev Slovenije—za odličnost 
na področju ohranjanja kulturne dediščine.
Že lani je šola prejela naziv kulturna šola (ta 
velja do 2013, ko ga moramo znova potrditi). 
Letos smo se prijavili na razpis za pridobitev 
naziva odličnost, in sicer z vsemi našimi dolgo
letnimi aktivnostmi na področju varovanja in 
ohranjanja kulturne dediščine.
Učenke in učenci ob pomoči mentorjev pri
pravljajo najrazličnejše projekte, sistematično 
preučujejo lokalno dediščino in jo predsta
vljajo doma ter tudi po Sloveniji. Pobude 
predstavljajo obema občinama in turističnim 
ter drugim društvom. Nekatere so ob pomoči 
pristojnih (učna pot, projekt obnove viničarije 
v Destrniku) že zaživele.
K našemu delu se trudimo pritegniti tudi star
še, krajane in zunanje sodelavce. Veliko sode
lujemo tudi z Občinama Destrnik in Trnovska 
vas, na področju katerih delujeta naši šoli.
Na svoje delo smo lahko upravičeno ponosni, 
saj je marsikatera ideja, ki se je porodila v okvi
ru naših projektov, že uresničena, Destrnik pa 
tudi z našo pomočjo postaja vedno prepoznav- 
nejši. Naše največje zadovoljstvo je, da s tem 
ohranjamo kulturno dediščino tudi za rodove, 
ki prihajajo. Tako bodo imeli priložnost spo
znati, kako so živeli in delali njihovi predniki, 
s tem pa jim pomagamo krepiti tudi njihovo 
narodno zavest.

OŠ Destrnik-Trnovska vas

morajo vse delo opraviti navadni delavci.
Če bi direktorji pustili svoje pisarne in leto dni 
ne bi ničesar naredili, bi delo po tovarnah in 
gradbiščih kljub temu mirno teklo naprej.
Ce pa mož, kot je tvoj ati, ne bi bilo več na 
delo, bi se vse ustavilo.
Največja dela opravljajo navadni delavci!» 
Zadržal sem solze, pogoltnil slino in stopil 
skozi vrata.
Očke mojega sinčka so zažarele, ko je posko
čil s tal. Objel me je in rekel:
»Hej, ati, tako ponosen sem, da sem tvoj sin. 
Kajti ti si eden od mož - tistih posebnih mož -, 
ki opravljajo največja dela!«

Iz knjige Kurja juhica
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Vrtec skozi šolsko leto

Vrteško šolsko leto je že skoraj za nami. Le 
še nekaj dni nas loči od zaključne prireditve, 
na kateri se bomo staršem in vsem ostalim 
povabljenim predstavili z našim celoletnim 
delom. Prireditev smo poimenovali EKO 
MODNA REVIJA, saj bodo naše obleke 
in celoten izgled iz odpadne embalaže. Vse 
skupaj bomo začinili s plesom in z glasbo, 
tako da bo res vredno ogleda.
Skozi vse letne čase smo bili v vrtcu zelo 
ustvarjalni in delovni. Septembra nas je 
obiskala Teta Jesen. Njene dragocene na
svete smo v celoti upoštevali, tako da smo 
veliko časa preživeli v naravi in jo opazo
vali, kako se spreminja in zavija v barvita 
oblačila. Tedensko smo se podajali na spre
hode v gozd, ki nas je navdihoval za na- 
daljno ustvarjanje. Jeseni smo si za igralni
ce izdelali eko koše za ločevanje odpadkov,

ki smo jih odnašali na ekološki otok in se 
tako seznanili z njegovim namenom. Veli
ko odpadne embalaže smo tudi uporabljali 
pri različnih dejavnostih. Nismo pa poza
bili na zdravo življenje — uživanje sadja in 
zdravih prigrizkov ter pitje vode in manj 
sladkanih čajev ter skrb za zobke. Jeseni 
smo spoznavali jesensko sadje in ga oku
šali. V igralnice smo prinesli tudi poljske 
pridelke, izdolbli smo buče in ustvarjali z 
bučnimi semeni. Izvedli smo tudi jesenski 
kros, ki smo se ga udeležile vse skupine. 
Bivanje v vrtcu smo povezali z otrokovo 
družino, saj smo izvedli kostanjev piknik 
z raznimi delavnicami. Pekli smo kostanje, 
se spoznavali in prijetno kramljali.

Zima nas je razveselila s 
snežinkami, kar pa nas je 
navdihnilo, da smo si vrtec 
okrasili v zimskem vzdušju. 
Veliko smo poslušali pra
znične melodije, plesali v 
njihovih ritmih in prebirali 
praznične zgodbe. Izdelali 
smo voščilnice in z njimi 
sodelovali tudi na eko na
tečaju. Tudi decembra smo 
izpeljali delavnico za starše, 

kjer smo izdelovali okraske iz naravnih mate
rialov (mobile). V najbolj praznič
nem času v letu je v vrtcu res dišalo 
po praznikih, saj smo si spekli pi
škote in se z njimi posladkali. Pred
stavili smo se tudi na dobrodelnem 
koncertu v Destrniku, nastopali pa 
smo tudi v kulturni dvorani v Tr
novski vasi ob 8. februarju.
Zima nas ni ustavila, da bi naravo 
občudovali v njeni raznolikosti, 
zato smo se odpravili v gozd in 
opazovali svoje in stopinje živali.
Ko je zima pokazala svoje zobe, smo v vr
tec povabili dedke, da bi skupaj poskrbeli 
za ptice. Vabilu sta se odzvala dedka Žane 
Letonja in Anžeta Horvata, ki sta nam pri
jazno izdelala tri krmilnice za lačne ptice. 
Da bi pregnali mrzlo zimo, smo si v vrtcu 

izdelali skupinske pustne 
kostume in obiskali šolar
je v šoli. Na pustni torek 
pa so otroci prišli v vrtec 
oblečeni v poljubne ko
stume in skupaj smo obi
skali Občino. Da pa je bil 
pust res mastnih ust, smo 
cvrli pustne miške.
Ko je v deželo prišla po
mlad in nas razveselila s 
sončnimi žarki, so se iz
vedene dejavnosti kar vr
stile. Meseca marca smo 

se pogovarjali o družini, izdelali darilca za 
mamice in nastopali ob materinskem dne
vu. V vrtec sta prišli tudi babica Ivanka in 
Vera, ki sta z nami delili najlepše pravljice. 
Odšli smo tudi na obisk v šolsko 
knjižnico. Tudi Dan Zemlje smo 
ubeližili, saj nam je Špelin dedek 
Franček spletel koš iz pintovca za 
naše igrišče. Ta dan so nas obiska
le tudi predstavnice Turističnega 
društva Trnovska vas. Podarile so 
nam lipo, ki smo jo z veseljem 
posadili.
V velikonočnem času smo spo
znavali slovensko tradicijo, jajč
ka pa smo pobarvali in okrasili z

naravnimi materiali (borovnice, koruzni in 
pšenični zdrob, sladkor, janež).
Spomladi smo se velikokrat odpravili na 
travnik, kjer smo spoznavali rastline in žu
želke s povečevalnimi stekli. Nabrali smo 
regrat in izdelali med iz regratovih cvetov. 
Privoščili smo si tudi pravljico v zeleni 
travi. Ker pa so nas rožice razveseljevale 
vsepovsod, smo obiskali Vrtnarijo Golob, 
kjer smo spoznali rože in zelenjavo, ki jo 
tam gojijo. Meseca maja smo izvedli tudi 
Pohod treh generacij, kjer smo združili 
prijetno s koristnim. V vrtcu smo skrbeli

za varnost, zato smo v svojo sredo povabili 
gospoda policista, ki nas je poučil o var
nem ravnanju v prometu ter se z nami od
pravil na sprehod. Tudi v tem letnem času 
smo izvedli spomladanski kros, ki so se ga 
udeležile vse skupine. Najstarejši otroci pa 
so sodelovali tudi na medobčinskem kro
su, kjer so predstavljali naš vrtec.
Verjetno sem kakšno izvedeno dejavnost 
pozabila, saj smo skozi sve letne čase pri
dno peli, slikali, telovadili in plesali. Tudi 
z vodo in energetskimi viri smo varčevali 
ter redno v gozd in na travnik pohajkovali. 
Meseca septembra smo imeli veliko idej in 
načrtov za vrteško šolsko leto. Vsi v našem 
vrtcu smo zelo veseli, saj smo presegli naša 
pričakovanja. Najboljše pri vsem tem pa 
je, da smo se vsi zelo zabavali med našim 
skupnim bivanjem v vrtcu.
Iz vrtca pri PŠ Trnovska vas vam želimo 
prijetne poletne mesece, septembra pa se 
bomo podali novim podvigom naproti!

Veronika Šimunek
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Odmevni športni dosežki učencev 
in učenk OS Destrnik-Trnovska vas

Združena ekipa atletov OŠ Destrnik-Trnovska vas. Ekipo so sestavljali: otroci s 
posebnimi potrebami Filip Farazin, Rok Korent in Katja Rodošek ter člani štafete 
Žan Krajnc, Rok Čeh, Sašo Amuga in Alex Vrečar ter šprinterka Anja Fladung

Na OŠ Destrnik-Trnovska vas smo aktiv
no stopili toplim žarkom naproti. Trudi
mo se, da bi mladim preko športa podali 
mnogo namenov, ki pomagajo otrokom 
razviti zanimanje za športne aktivnosti kot 
pomemben del zdrave poti v življenju in 
kot vir veselja ter sprostitve. Približati jim 
želimo šport, ki ni samo razvoj tehnike gi
banja in sloga, ampak tudi ra
zvoj sloga življenja. Trudimo 
se šolarjem razviti in vzgojiti 
tiste navade, ki jih bodo iz
popolnjevale v procesu odra
ščanja, in tiste, ki jim bodo 
ostale lastne celo življenje.
Tako so nas in sebe zopet raz
veselili z odličnimi športnimi 
rezultati.
Ekipa mlajših deklic 6. in 7. 
razreda je v konkurenci treh 
najboljših ekip iz medobčin
skega tekmovanja v nogome
tu osvojila prvo mesto in naslov regijskih 
prvakinj. Z rezultatom 6 : 1 so najprej 
premagale ekipo iz OŠ Dornava, nato pa 
z rezultatom 5 : 1 še ekipo OŠ Cirkulane 
— Zavrč. Naj omenimo, da so v teh krajih 
tudi klubi ženskega nogometa, zato ima 
naslov še večjo težo.
Izpostaviti pa moramo tudi ekipo naših 
atletov in atletinj. Na državnem tekmova
nju v atletiki, ki je bilo na stadionu ŽAK-a 
v Ljubljani, je učenka 7. razreda Anja Fla
dung osvojila tretje mesto v disciplini teka 
na 60 m. Ekipa dečkov je v disciplini šta
fetnega teka 4 X 100 m z novim rekordom 
šole zasedla končno 6. mesto. Nastopili so 
v naslednji postavi: Žan Krajnc, Rok Čeh, 
Sašo Arnuga in Alex Vrečar.
Oba rezultata sta vrhunska, z otvoritvijo

novih igrišč in te
kaške steze, ki bo 
konec tega meseca 
na Destrniku, pa 
bomo v prihodnje 
zagotovo še atletsko 
močnejši.
Seveda pa posve
čamo veliko skrb 
tudi učencem inva
lidom. Tudi ti so se 
pomerili na držav
nem tekmovanju v 
atletiki. Filip Fara
zin je v metu kro
gle osvojil srebrno 
medaljo, učenka 6. 
razreda šole v Trno
vski vasi Katja Ro

došek je v konkurenci gluhih in naglušnih 
osvojila 3 srebrne medalje — v teku na 60 
m in na 300 m ter v skoku v daljino. Uče
nec 9. razreda Rok Korent je postal zvez
da. Dve zlati in srebrna medalja pomenijo, 
da je postal najboljši tekmovalec dneva ter 
finalnega tekmovanja. Vsem tekmovalcem 
seveda iskreno čestitamo in obljubljamo,

da se bomo trudili z njimi skupno hoditi 
po športni poti še naprej ter jim omogočali 
nastope na tekmovanjih.
Vidimo se na otvoritvi novih zunanjih 
urejenih športnih igrišč z atletsko stezo. 
Služila bodo nam in tudi vsem krajanom. 
Lahko bodo rolali, na dveh igriščih igrali 
nogomet, košarko, tekali in se sprehajali. 
Daleč od prahu in smoga ter varno vstran 
od nevarnih cest.
Zavedamo se, da lahko le z zgledom in 
jasnimi stališči pri učencih razvijamo vre
dnote in jih spodbujamo, da stopijo na pot 
telesno aktivnega in športnega življenja.
To želimo tudi vam.

Športni pedagogi na 
OŠ Destrnik- Trnovska vas

Anja Fladung, 3. mesto v državi v teku na 60 m

KORK Trnovska vas
V aprilu smo se udeležili čistilne akcije, ki 
je letos potekala pod naslovom Očistimo 
Slovenijo v enem dnevu.
Meseca maja smo spet delili pakete, ki smo 
j ih dobili iz Območnega združenj a RK Ptuj. 
Prav tako smo v istem mesecu pomagali 
učenki 5. razreda OŠ Destrnik-Trnovska 
vas, da se je lahko udeležila šole v naravi. 
Junija je potekalo predavanje — 7 korakov 
do sreče in zdravja. Predavanje je bilo zelo 
poučljivo in zanimivo, tudi udeležba je bila 
še kar zadovoljiva. Julija planiramo srečanje 
članov KORK Trnovska vas, ki bo potekalo 
v soboto, 3. 7. 2010, s pričetkom ob 13. uri 
v domu krajanov. Vse člane vabimo, da se 
tega srečanja udeležijo!

Marija Maguša 
Odbor KORK

Žabja pravljica
Nekoč je bila skupina žab, ki so orga
nizirale tekmovanje. Njihov cilj je bil: 
doseči vrh visokega stolpa.
Zbralo se je že veliko gledalcev, da bi si 
ogledali to tekmo in navijali ...
Tekma se je začela.
Če smo iskreni: od gledalcev nihče ni 
verjel, da je možno, da bi žabe lahko 
priplezale do vrha stolpa. Vse, kar se je 
slišalo, je bilo: »Oh, kako naporno!!!«, 
»NIKOLIjhn ne bo uspelo!« ali » Tega res 
ne bodo zmogle. Stolp je previsok!«
Žabe so začele obupavati ...
Razen ene, ki je energično plezala naprej ... 
Ljudje so še naprej vzklikali: »To je pre
naporno!!! Tega nihče ne zmore!«
Vedno več žabam so popustile moči in 
so odnehale ...
Ampak ena žaba je plezala dalje ... Eno
stavno ni želela odnehati!
Na koncu so omagale vse, razen te ene 
žabe, ki je z velikim naporom edina do
segla vrh!
Ostale žabe so seveda želele vedeti, kako ji 
je uspelo! Ena od njih je šla na stolp, da bi 
jo vprašala, kaj je naredila. Izkazalo se je ... 
Zmagovalka je bila GLUHA!!!
Morala te zgodbe: Nikoli ne poslušaj lju
di, ki vedno vidijo le črno in pesimistič
no, kajti ukradli ti bodo najlepše želje in 
upanja, ki jih nosiš v svojem srcu!
Nikoli ne pozabi moči besed, kajti vse, kar 
slišiš in bereš, vpliva NATE in na TVOJE 
ravnanje! Zato: Bodi VEDNO ... NA
RAVNAN POZITIVNO !

Iti predvsem: Naredi se GLUHEGA, 
če ti kdo reče, da ne boš mogel uresni
čiti svojih sanj!
Vedno pomisli: tudi žabi je uspelo!!!
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Odličnjaki
Obe fotografiji Petra Arnuš

Kot že vsa leta sta tudi letos župana Obči
ne Trnovska vas g. Alojz Benko in Občine 
Destrnik g. Franc Pukšič sprejela učence, 
ki so dosegli odličen uspeh v vseh razredih 
osnovne šole ter učence s posebnimi do
sežki v šolskem letu 2009/2010. Sprejema

se je v četrtek, 17. 6. 2010, udeležilo 38 
učencev, ki obiskujejo JVIZ OŠ Destrnik- 
Trnovska vas.
Lucija Kuhar, 9. a; Urša Markež, 9. a; Na
stja Sluga, 9. a; Larisa Ziško, 9. a; Sašo Ar- 
nuga, 9. b in Matjaž Pukšič, 9. b so učen-

Dosežki učencev JVIZ OŠ Destrnik-Tmovska vas:

RAZISKOVALNE NALOGE
»EKO ali BIO«
zlato dtžavno priznanje
Nastja Sluga, 9. a 
Saša Koletnik, 9. a 
Mateja Kovačič, 9. b 
Mentorica: Dragica Pešakovič

TPLG in RAZISKOVALNE
Aljaž Krajnc, 9. b 
Anja Gabrovec, 9. b 
Tjaša Oman, 9. b 
Aleksandra Milošič, 8. a 
leja (jasparic, o. a 
Larisa Pukšič, 8. b 
Katja Kramberger, 8. b 
Damjana Žampa, 8. b 
Maja Plohl, 8. b 
Mentor: Aleš Marđetko

»ODPADKI NA KMETIJI«
bronasto državno priznanje
Primož Prigl, 8. b 
Rok Čeh, 8. b 
Mateja Ko rent, 8. a 
Mentorica: Nataša Zebec

TEKMOVANJA
Zlato državno priznanja iz logike
Matjaž Pukšič, 9. b 
Mentor: Milan Kunčič

Srebrno Stefanovo priznanje
Mateja Ko rent, 8. a 
Mentorica: Dragica Pešakovič

Srebrno priznanje na državnem 
tekmovanju iz; Nemščine
Patricija Nedelko, 9. b 
Mentorica: Katja Gajzer

Srebrno priznanje na državnem 
tekmovanju iz Angleščine
Aleksandra Milošič, 8. a 
Mentorica: Klavdija Heric

Srebrno Proteusovo priznanje
Matej Žula, 9. a 
Mentorica: Jasmina Caf

Srebrno priznanje iz znanja 
o sladkorni bolezni
Mateja Ko rent, 8. a 
Mentorica: Jasmina Caf 
Bronasto preglovo priznanje
Mateja Ko rent, 8. a 
Damijana Žampa, 8. b 
Mentorica: Nataša Zebec

Športniki, udeleženci drž. tekmovanja
Anja Fladung, 7. a 
Rok Ko rent, 9. a 
Filip Farazin, 5. a 
Katja Rodošek, 5. t 
Rok Čeh, 8. b 
Sašo Arnuga, 9. b 
Alex Vrečar, 9. a 
Žan Krajnc, 9. a

Ekipa SKL
Žan Krajnc 
Jernej Polanec 
Sašo Arnuga 
Alex Vrečar 
Matjaž Pukšič 
Thomas Pihler 
Davor Pleten 
Rok Čeh 
David Cizerl 
Filip Krajnc 
Larisa Mahorič 
Anja Fladung 
Ines Selinšek 
Špela Petrovič 
Lea Mesareč 
Nina Sluga 
Nastja Sluga 
Patricija Hameršak 
Mateja Ko rent
Mentorji: Drago Prelog, Gorazd Voglar

ci, ki so vse razrede osnovne šole končali z 
odliko. Srečanja so se udeležili: namestni
ca ravnatelja ga. Mira Anderlič, razredni
čarka: ga. Mateja Miklošič in razrednik g. 
Aleš Marđetko.
Župana sta učencem čestitala za dosedanji 
uspeh in jim zaželela uspešno nadaljnjo iz
obraževalno pot ter veliko uspeha na poti, 
ki jo ubirajo. V zalivalo sta župana učen
cem, ki so bili vsa leta odlični, podelila po
hvale, knjižno nagrado in karti za Terme 
Ptuj. Po uradnem delu je sledila pogostitev 
v Okrepčevalnici »pri Mici« v Janežovcih.

Poučna basen za vse
Sonce in veter sta se prepirala med seboj, 
kdo bo močnejši. Veter je rekel:
»Dokazal ti bojn, da sem jaz močnejši. Poglej 
tistega starčka, ki si oblači suknjo. Stavim, da 
mu jo bojn hitreje slekel kot ti.«
Sonce se je skrilo za oblake in veter je 
zapihal z vso močjo, a bolj ko je pihal, 
bolj se je starček zavijal v plašč. Končno 
je veter obupal, omagal in odnehal.
Nato je posijalo sonce izza oblakov in se 
ljubeznivo nasmehnilo starčku.
Kmalu si je starček otrl potno čelo in 
slekel plašč, sonce pa se je obrnilo k 
vetru in mu tako prijazno pokazalo, da 
se s toplino doseže več kakor s silo in 
besnenjem.

Dva volka
Nekega večera je dedek plemena Che
rokee pripovedoval svojemu vnučku o 
bitki, ki se dogaja znotraj nas.
Rekel je: »Vnuk moj, v vsakem človeku 
živita dva volkova in med njima stalno 
poteka bitka. Bdenje Hudoben. Jezen je, 
nevoščljiv, ljubosumen, žalosten, veliko 
obžaluje, pohlepen, aroganten, samo- 
pomilujoč, kriv, za??ierljiv, ima občutek 
manjvrednosti, laže, je lažno ponosen, ima 
občutek večvrednosti in je egoističen.
Drugi volk pa je Dober. Vesel, miren, lju
beč, upajoč, spokojen, usmiljen, prijazen, 
dobronameren, ejnpatičen, radodaren, 
resnicoljuben, sočuten in zaupa.«
Vnuček je razmišljal o tem in vprašal 
dedka: »Kateri volk pa zmagal«
Dedek je preprosto odgovoril: »Tisti, ki 
ga hraniš.«
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Recept Društva kmetic

Krompirjevi 
štruklji z orehi
Sestavine: 0,5 kg kuhanega in pre
tlačenega krompirja, 10 dag masla, 
10 dag sladkorja, malo limonine 
lupinice, 2 jajci, 4 dag kvasa, 2 žlici 
mleka, 0,5 kg moke, sol.
Nadev: 0,5 kg mletih orehov, 10 dag 
sladkorja, 2,5 dl sladke smetane. 
Priprava: iz pretlačenega krom
pirja, masla, sladkorja, limonine 
lupine, jajc in soli, vzhajanega 
kvasa ter moke naredimo testo, 
ki naj vzhaja na toplem. Testo je 
boljše, če sladkor, maslo, jajci in 
limono prej penasto umešamo. 
Vzhajano testo razvaljamo za no
žev rob na debelo in premažemo 
z nadevom. Zvijemo in zrežemo 
za pol prsta dolge koščke, pribli
žno od 3 do 4 centimetre. Štru
klje zložimo na pomaščen pekač. 
Ko vzhajajo, jih premažemo z 
jajcem in nato spečemo.

Vaši otroci niso vaši 
otroci

Sinovi in hčere klica življenja 
k življenju so.

Po vas prihajajo, a ne od vas. Če
prav so z vami, niso vaša lastnina.

Lahko jim darujete svojo ljubezen, 
toda ne morete jim dati svojih mi
sli, kajti oni imajo svoje misli ...

Lahko si prizadevate, da boste 
takšni kot oni, toda ne trudite se, 
da bi oni ravnali tako kot vi.

Kajti življenje ne teče nazaj in 
se ne ustavlja ob tem, kar je bilo 
včeraj.

(Khalil Gibran)

Življenje je kot prekratka odeja.
Če jo potegneš gor, te zebe v noge, 
če jo potegneš dol, ti piha za vrat; 
le vedri ljudje potegnejo kolena 
k sebi in noč preživijo zelo udobno.

(Marion Howard)

Čez petdeset let ne bo več pomemb
no, kakšen avto ste vozili, v kakšni 
hiši ste živeli, koliko ste imeli na 
bančnem računu in kako ste se 
oblačili.
A svet bo morda za odtenek boljši, 
ker ste bili pomembni v življenju 
nekega otroka.

(anonimno)

Razpis za 
futsal trenerja
Športno društvo Kenguru razpisuje me
sto trenerja.
Vsi zainteresirani kandidati naj svojo 
prijavo pošljejo v zaprti ovojnici s pri
poročeno pošiljko na naslov:
Športno društvo Kenguru „Razpis za 
trenerja!” Trnovska vas 45/e, 2254 
Trnovska vas ali preko e-prijavnice na 
spletni strani.
H kandidaturi je potrebno priložiti:
- življenjepis,
- fotokopijo nogometne/futsal izobrazbe,
- fotokopijo osebnega dokumenta,
- okvirni program dela.
Rok za oddajo kandidature je podaljšan 
za nedoločen čas. Po prijavi bodo kan
didati pozvani na razgovor.
Dodatne informacije se lahko pridobijo 
na elektronskem naslovu info@sportno- 
drustvokenguru.si ali telefonski številki 
041 233 662 (Matej Meznarič).

Leon Pavalec, 
predsednik nogometne sekcije

Sovjačani tudi letos vabimo 
na že tradicionalno »Sovjasko 
žegnanje«, ki bo v nedeljo, 22. 
avgusta, z mašo ob 15. uri. 
Po masi bo, kakor je v nava
di, veselo druženje ob jedači 
in pijači. Tudi letos vam pri
pravljamo bogat srečelov, ka
terega izkupiček bo namenjen 
obnovi kapele.

»Štorklja prinaša«

Pridna je ta naša štorklja, saj pridno polni »bolfenško gnezdo« s svojimi »mladički«. Kar sedem jih je prinesla od marca pa do junija 
letos. In še jih prinaša. Bodimo jih veseli in potrudimo se, da bo tudi v naslednjih letih bogat naš rod.
Nove občane naše občine prisrčno pozdravljamo in jim želimo, da pridno rastejo v krepke in poštene može in žene, srečnim staršem 
pa seveda čestitamo.

Ines Trinkaus I Trnovski Vrh 21 marec 2010 Taja

Mojca Viher I Bišečki Vrh 10 a april 2010 I Nika

Slavica Zorko Trnovski Vrh 13 junij 2010
Odgovorna urednica
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